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У ЖИЖИ

Председник Вла-
де Србије Ми-
лош Вучевић 

саопштио је, у ванред-
ном обраћању јавно-
сти, да подноси остав-
ку на ту функцију на-
кон догађаја у Новом 
Саду, када су претхо-
дне ноћи нападнути 
студенти. Вучевић је 
у обраћању медијима 
рекао да је имао дуг и 
садржајан разговор са 
председником Србије 
Александром Вучићем 
и додао да је Вучић 
прихватио његову од-
луку и аргументе.

„Мислим да тиме по-
казујемо одговорност 
оних који су бирани 
да буду одговорни“, 
рекао је премијер Ву-
чевић на ванредној 
конференцији за ме-
дије у Влади Србије и 
навео да политичари 
треба да покажу да су 
спремни да доведу до 
смиривања тензија у 
друштву.

„Оно што оста-
вља дубоке после-
дице по друштво је 
озбиљна подела. Све 
то је смишљено из 
иностранства, подло 
смишљено, ударено 
нам је на образовање. 
Добили смо неразуме-
вање једних за друге, 
безброј расправа и 

сукоба широм Србије. 
Колико год смо по-
зивали на смиривање 
страсти, увек се по 
неком злом сценарију 
нешто десило. Као 
да је нека невидљива 
рука створила нови 
инцидент и тензије у 
друштву“, навео је Ву-
чевић.

Премијер Србије 
рекао је да је поно-
сан на све оно што је 
ова Влада урадила 
за девет месеци, пре 
свега на пољу еконо-
мије. Међутим, иста-
као је да је трагедија 
у Новом Саду бацила 
велику сенку на целу 
прошлу годину и рад 
Владе.

„Оно што је бацило 
велику сенку је пад 
надстрешнице на Же-
лезничкој станици у 
Новом Саду. И од тог 
тренутка Србија као да 
је остала заглављена. 
Влада је и ту показала 
одговорност, оставке 
су поднела два мини-
стра, директори јавних 
предузећа, и трудили 
смо се да на захтев и 
студената и свих дру-
гих објавимо све оно 
што је било важно“, 
рекао је Вучевић.

Према његовим ре-
чима, добили смо то да 
се прави атмосфера да 

смо на ивици сукоба, 
да се ђаци деле на оне 
који иду и оне који не 
иду у школе, уз свађе 
наставника по учио-
ницама и родитеља по 
вајбер групама.

Како је рекао, када 
се пробудио тог дана 
видео је вест из Новог 
Сада да је дошло до 
физичког обрачуна на 
улици и да је повређе-
на студенткиња.

„Опет је неко до-
лазио на страначке 
просторије СНС-а да 
жврља, а неко други 
сматрао је да то тре-
ба да одбрани. Желим 
брзо оздрављење Ани 
и њеној породици. Ово 
је нешто што је недо-
пустиво и за сваку осу-
ду. Починиоци ће бити 
ухапшени и биће изве-
дени пред лице прав-
де“ рекао је Вучевић.

Влада Републике Србије 
одржала је ванредну 
седницу 28. јануара, 

након оставке премијера 
Милоша Вучевића, којој је 
присуствовао и председник 
Србије Александар Вучић, 
који се касније обратио на-
цији и открио колико му је 
било тешко да прихвати Ву-
чевићеву оставку.

„Били смо задовољни ре-
зултатима које смо постигли, 
посебно претходног дана. 
Ово што се десило је био гром 
из ведра неба. Милош је тра-
жио разговор са мном и рекао 
да он и градоначелник Новог 
Сада подносе оставке. Тешко 
ми је било да то прихватим, 
Милош је добро донео Ср-
бији, донео инвестициони 
рејтинг, био је одан отаџби-
ни, српству, српској држави, 
борио се за свој народ, ништа 
лоше није учинио“, истакао је 
председник Вучић.

Најавио је и да ће после 
оставке премијера Вучевића 

позвати све парламентарне 
странке на консултације око 
формирања нове владе са 
постојећом скупштинском 
већином, а да је друга опција 
излазак на изборе. Једно је 
сигурно - прелазне владе 
неће бити.

„Иде се са констатацијом 

оставке у Народној скупшти-
ни, а од тог тренутка је рок од 
30 дана за избор нове Владе 
са постојећом скупштинском 
већином. Уколико не буде 
изабрана, аутоматски се рас-
писују избори. Могли бисмо 
да имамо изборе за 75 дана, у 
априлу, пре првомајских праз-
ника“, рекао је председник 
Вучић и истакао да ће упутити 
позив на консултације, али да 
је отворен и за могућност одр-

жавања избора.
„Најважнији разговори 

биће унутар СНС. Држава је 
доведена у не тако лаку си-
туацију и под огромним је 
притиском споља. Угрожени 
су нам стабилност и грађан-
ски мир. Овде се подупире 
противправно понашање на 

сваки могући начин и сма-
тра се уобичајеним“, навео је 
председник Србије и додао:

„Ситуација нас је све изне-
надила. Немамо кандидате. 
А, фалангама које нападају 
просторије политичких про-
тивника, Матицу српску, а 
патријарха Порфирија нази-
вају „Профитије“ и мисле да 
ничија верска осећања нису 
угрозили, њима ћу се супро-
тставити“!

Поручио је и да народ у 
Србији жели нормалне људе 
на власти, а не политичаре 
који немају никакво пове-
рење, а који би да организују 
своје фаланге да јуре поли-
тичке противнике.

„Кад смо ми ишли да спре-
чавамо политичку трибину 
било кога, као што је то било 
у Раковици пре неко вече? Ко 
сте ви да то браните? Шта 
сте умислили? Држава је тр-
пељива и стрпљива, али не 
значи да можете да уништа-
вате животе других људи. 

Наш главни задатак је чување 
пуне стабилности. Лично ћу 
се ангажовати. Не може на 
силу. Можда и може, али неко 
онда мора да изврши злочин 
пре тога. Е, тако може. Мо-
рате да ме убијете, другачије 
да прихватим нећу“, рекао је 
председник Вучић.

Истог дана када 
премијер Вучевић, 

и градоначелник Но-
вог Сада Милан Ђурић 
поднео је оставку на ту 
функцију.

„Као одговоран чо-
век и одговоран по-
литичар, подносим 
неопозиву оставку 
на функцију градона-
челника Новог Сада. 
Стабилност и смири-
вање тензија и зауста-
вљање даљих подела 
у друштву кључни су 
услов за даљи напре-
дак и развој Новог 

Сада и унапређење 
живота Новосађана. 
Подношење оставке 

није израз слабости 
нити повлачења пред 
изазовима, већ чин 
преузимања одго-
ворности и отварања 
простора за обнову по-
верења међу грађани-
ма. Ова одлука израз 
је мог дубоког пошто-
вања према грађанима 
Новог Сада и моје вере 
у демократске про-
цесе и вере да ћу на 
овај начин допринети 
смиривању тензија и 
стварању простора за 
конструктиван дијалог 
и наставак пројеката 

милош ВУчеВић, председник Владе Србије

поДНоСим НеопозиВУ 
оСТАВкУ НА меСТо премијерА

грАДоНАчелНик НоВог САДА поДНео оСТАВкУ

Поручио је да, такође, не 
може да разуме ни блокаде 
путева, нападе на грађане 
који другачије мисле, напа-
де на студенте који желе да 
студирају, вређање ђака који 
иду у школу и њихових роди-
теља.

„Мислим да политика 
којој припадам, странка 
коју водим, која је побеђи-
вала на свим изборима, 
мора да покаже највећи 
степен одговорности и да 
покаже нове закономернос-
ти, да покаже да је објек-
тивно најодговорнија. Зато 
након овог догађаја у Но-
вом Саду моја је неопозива 
одлука да поднесем остав-
ку. Јутрос сам дуго разгова-
рао са председником, при-
хватио је моју одлуку, моје 
аргументе“, рекао је пре-
мијер Вучевић и објаснио 
да је веома важно да људи 
који су бирани покажу да су 
спремни да допринесу сми-
ривању тензија.

преДСеДНик Србије АлекСАНДАр ВУчић, НАкоН 
оСТАВке премијерА ВУчеВићА, порУчУје:

НоВА ВлАДА или избори, 
Али прелАзНе ВлАДе 

Неће биТи

за даље унапређење живота 
свих Новосађана“, написао је 
Ђурић.

Навео је да у тренуцима 
када се друштво суочава са 
огромним тензијама, које 
се усложњавају, претећи да 
изазову даље и дубље по-
деле, укључујући последњи 
насилни напад на студент-
кињу, којој је пожелео брз 
опоравак, као неко ко верује 
у моћ дијалога и међусобног 
разумевања, сматра да је 
прихватање одговорности и 
подношење оставке, људска 
и политичка обавеза и мо-
рална дужност.

Председник Србије осврнуо се и на младиће 
који су напали студенткињу у Новом Саду и 
испричао шта се те ноћи догодило. 

„Већ неколико дана трају жврљања на просторија-
ма СНС. Мисле да имају право да угрожавају прос-
торије и људе у тим просторијама. Тако и претходне 
вечери између три и четири ујутро, готово увек иста 
лица из анархистичке групе у Новом Саду приступи-
ла су жврљању и постављању шаблона на страначке 

просторије. Момци из страначке просторије су изаш-
ли напоље, одгурали их, склонили одатле. Онда се 
догодило нешто скандалозно што не разумемо, а то 
је да су ти момци појурили ове по Новом Саду и на-
нели повреде девојци. Не можемо да прихватимо да, 
после позива на дијалог и потпуни мир, да било ко у 
наше име то крши. Момци који су то урадили су на-
правили огромну штету држави, странци и свакоме 
од нас“, рекао је председник Вучић.

НАНеТА огромНА шТеТА ДржАВи и СТрАНци

ДЕМОЛИРАНЕ ПРОСТОРИЈЕ СНС У НОВОМ САДУ
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Председник Републике 
Србије Александар 
Вучић обратио се на-

цији и детаљно објаснио на 
који начин је држава испу-
нила сваки од четири захтева 
упућених од стране студена-
та у блокадама.

Први од четири захтева је 
објава целокупне документа-
ције која се тиче реконстру-
исања Железничке станице 
у Новом Саду, по први пут 
са конкретизацијом, чије је 
испуњење председник Вучић 
образложио.

„Министарство је објави-
ло на сајту Владе релевант-
ну документацију, посебно 
оно за шта су мислили да је 
везано за извршење дела. 
Објављено је више десетина 
хиљада страница. И Више 
тужилаштво из Новог Сада 

објавило је целокупне списе 
предмета, јер да није било 
свих докумената која су ре-
левантна за подизање оп-
тужнице, не би било ни акта 

за оптужницу 
против 13 лица“, 
објаснио је пред-
седник.

„Изашли су и 
конкретизовали 
захтеве око прве 
тачке. Система-
тизовали су у чак 
34 тачке. Учини-
ли смо додатни 
напор да видимо 
шта имамо, шта 
немамо, можемо 
ли шта да при-
бавимо, посеб-
но што неке од 
тих тачака имају 
више стотина 
докумената. На 
сајту Владе обја-
вљено је 559 лин-
кова, са укупно 
13.043 докумен-

та, а току је објављивање још 
925 докумената“, објаснио је 
председник Вучић.

Како је рекао, овај захтев 
упућен је од стране пред-

ставника Грађевинског фа-
култета, класификовано у 
сарадњи са студентима.

„За нас је страшно важно 
да будемо транспарентни и 

да видите да смо све дали, 
да не слушате празне приче 
како негде неко нешто не 
даје, фалсификује, да свако-
ме буде јасно да смо урадили 
свој посао. Прво, не разу-
мем зашто Влада одмах није 
објавила основни уговор. 
Зато сам рекао председнику 
Владе да је потребна хит-
на реконструкција. Уопште 
није било ознаке тајности 
или поверљивости на том 
уговору. Данас је објављен у 
потпуности, као и 75 уговора 
са подизвођачима... Тек сада 
полиција је отишла код свих 
подизвођача и узела сву до-
кументацију, остало је још 
седам уговора подизвођача 
са подизвођачима. Све глав-
но је објављено“, објаснио је 
председник Вучић.

Други од четири захтева је 
потврда надлежних органа о 
идентитету свих лица за која 
постоји основана сумња да 
су физички напала студенте 
и професоре, али и разре-
шење поменутих лица уко-
лико се покаже да су јавни 

председник Србије Александар 
Вучић обратио се грађанима 
и детаљно говорио о томе како је 
држава испунила све оно што 
је тражио део студената који 
данима блокира факултете, 
зауставља саобраћај 
и онемогућава нормално кретање 
грађана широм Србије

иСпУЊеНА СВА чеТири зАХТеВА СТУДеНАТА
СпУСТиТи 
СТрАСТи и око 
преДСТАВе 
У којој Се 
поВрАћА НА 
СрпСкУ зАСТАВУ

Председник Вучић рекао 
је да се нада да млади људи 
неће наседати на манипула-
ције политичких странака 
које хоће да их злоупотребе 
и поручио да је власт разу-
мела поруке које су јој сту-
денти послали.

„Био сам данас у Пред-
седништву када су студенти 
ишли из Ректората ка Ауто-
команди, било их је 1.100. 
Звиждали су, то су пристој-
ни млади људи, али нису се 
задржали да нешто сруше 
или гађају“, рекао је пред-
седник Вучић и оценио да 
је то демократија, наводећи 
да је срећан да тако нешто 
постоји.

„Не мислим да је за њих 
сада могуће да кажу, иако 
знају да је све испуњено, све 
је испуњено. Али, за њих је 
тешко у политичком смислу 
да кажу и да се ништа није 
променило и да ствари нису 
урађене. У сваком случају, 
позивам све још једном да 
се спусте страсти. Позивам 
и на спуштање страсти око 
представе која је пуштена 
на појединим факултетима 
са повраћањем на српску 
заставу. Све најгоре мислим 
о повраћању на српску за-
ставу, али је и то било зло-
употребљено и бесправно 
направљено, те молим све 
који учествују у кампањи 
против глумице Тамаре Кр-
цуновић, да прекинемо с 
тим. Она је то снимила пре 
13 или 14 година. Сигуран 
сам да данас не би сними-
ла. Сигуран сам да је и тада 
разумела да је погреши-
ла. А онда су то бесправно 
пуштали сада и онда смо  
повели хајку против некога 
ко је то пре 13 година ура-
дио, уместо против неких 
других који су то сада зло-
употребљавали“, рекао је 
председик Србије.

функционери.
„Поводом другог захтева 

студената, јавна тужилаштва 
по хитном поступку покрену-
ла су поступке против 37 лица. 
У те поступке спада све оно 
што је јавности било познато и 
за шта су подношене кривич-
не пријаве. Што се тиче јавних 

функционера, то је решено“, 
навео је председник.

Трећи захтев студената 
јесте одбацивање кривичних 
пријава против ухапшених 
или приведених студената 
на протестима.

„Ту сад постоји мали про-
блем. Тринаест студената и 

професора је процесуирано 
и за све је предвиђено да се 
поднесе одлука о помило-
вању. Никада, колико сам 
председник, нисам доносио 
одлуку о помиловању, а де-
вет година сам председник. 
То је веома ризично, не мо-
жете увек да узимате правду 
у своје руке. Овим се отвара 
Пандорина кутија, којом ћу 
морати да се бавим на днев-
ном нивоу, ако тако буде. 
Постоји основана сумња 
да јесу почињена кривична 
дела и ту је реч о неким од 
лидера протеста, о позна-
тим именима. За насиља која 
су произведена, добили су 
предистражни поступак. Ја 
ћу, уколико не постоји друго 
решење, у складу са и Зако-
ном о председнику Републи-
ке и Уставним овлашћењима, 
бити спреман да потпишем 
одлуку о помиловању од 
кривичног гоњења“, рекао 
је председник Србије и до-
дао да ће трећи захтев бити 
испуњен најкасније у среду, 
29. јануара, због сложених 
процедура које се односе на 
помиловања.

Четврти и коначни захтев 
студената у блокади јесте 
повећање буџета за високо 
образовање у износу од 20 
одсто. Према речима пред-
седника, буџет за високо 
образовање биће повећан 
за 20 одсто, те је и тај захтев 
испуњен.

„Ово радим да цела Ср-
бија види да смо у стању да 
све урадимо и испунимо. А 
како ће људи то да тума-
че, то је на њима. Што се 
тиче повећања трошкова, 
израчунали смо и рекли: 
ево, одмах за материјал-
не трошкове. То ће ићи на 
професорске плате. Наша 
рачуница је да је потреб-
но да дамо око 104 мили-
она евра. То су огромна 
повећања за професоре и 
све друге, уколико одлуче 
да раде једног дана. То је 
нешто што су они писали и 
надограђивали и измишља-
ли, и све то што су смисли-
ли, успели смо да укалку-
лишемо и донели одлуку 
да испунимо“, поручио је 
председник Вучић.

СНС још ДомиНАНТНијА
Председник Вучић от-

крио је грађанима да је до-
био најновије бројеве из, 
како је рекао, највећег ис-
траживања јавног мњења 
у вези са подршком поли-
тичким субјектима у нашој 
земљи.

„Добио сам истраживање 
где има много занимљивих 
ствари и по темама и по 
свему. Али оно што сам мо-
гао да приметим као главну 
карактеристику, то је да 
долази до великих промена 
у опозиционим редовима, 
док странка чији је пред-

седник Милош Вучевић, 
Српска напредна странка, 
има још убедљивију доми-
нацију. Рецимо, избегавао 
сам да држимо велики ми-
тинг у Београду пред бео-
градске изборе, јер нисам 
желео да распалим онај 
други део Београда који је 
против нас, јер сам желео 
да један део њих остане 
код куће. А сада је слична 
ситуација са свакодневном 
кампањом и блокадама. 
Људи негативно реагују на 
то“, поручио је председник 
Вучић.
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Шеф посла-
ничке гру-
пе Српске 

напредне странке 
у НСРС Миленко 
Јованов одржао је 
конференцију за 
новинаре након 
подношења оставке 
председника Владе 
Србије Милоша Ву-
чевића, и поручио 
да ћемо видети да 
ли ће бити нових 
избора или фор-
мирања нове вла-
де са постојећом 
с к у п ш т и н с к о м 
већином, али да је 
сигурно неће бити 
прелазне владе.

„Да ли ће бити из-
бора или не, видеће-
мо. Мислим да по-
литика председника 
Вучића апсолутно 
има подршку у пар-
ламенту. И уколико 
буде идеја да се формира 
влада, влада ће бити форми-
рана, а уколико се буде ишло 
на изборе, избори ће бити 
одржани“, рекао је Јованов, 
и поручио да неће бити пре-
лазне или експертске владе и 
приметио да су представни-
ци парламентарне опозиције 
врло нервозни, посебно Ми-
лош Јовановић и Мирослав 
Алексић.

„Они не схватају да више 
не постоје на политичкој 
сцени. Чак и они који су 
против владајуће коали-
ције нису за њих, него 
имају неке нове фавори-
те и неке нове политичке 
странке и покрете којима 
желе да дају поверење и 
зато се они боре како год 
знају и умеју да не дођу 
до избора, али да са друге 
стране уђу у владу, јер ово 
им је прилика сад или ни-

кад. Тако да биће никад“, 
рекао је Јованов.

Поводом изјаве председ-
ника Народног покрета Ср-
бије Мирослава Алексића 
да избори за опозицију нису 
решење, Јованов је рекао да 
му је јасно да представници 
парламентарне опозиције 
беже од сваког изјашњавања 
грађана.

„Свесни су да немају 
подршку грађана који подр-
жавају владину коалицију, 
али ни подршку оних грађа-
на који су против владине 
коалиције и против СНС и 
политике председника Ву-
чића, зато се  грчевито и зу-
бима држе за ове посланичке 
мандате и нисмо ни очекива-
ли да ће за њих избори бити 
било какво решење“, објас-
нио је Јованов.

Оценио је да је реч о љу-
дима који су лагано одбили 
референдум као начин изја-

шњавања о томе 
да ли председник 
Александар Вучић 
има подршку за по-
литику коју води, 
наводећи да очиг-
ледно беже од било 
каквог изјашњавања 
народа и покушавају 
да на мала врата уђу 
у владу.

„Алексић је из-
рекао врло интере-
сантну ствар - да 
постоји некаква са-
гласност око тога 
да је потребна пре-
лазна влада. Забора-
вио је да каже да та 
сагласност баш и не 
постоји са ванпар-
ламентарним опози-
ционим странкама 
које не сматрају да 
господин Алексић 
треба да буде у вла-
ди. И управо су те 
ванпарламентарне 

политичке странке скочиле 
по свим истраживањима, за 
разлику од њих који нестају 
са политичке сцене“, истакао 
је Јованов.

Како је навео, те ванпар-
ламентарне странке су са-
општиле да хоће прелазну 
владу и без власти и без опо-
зиције.

„Дакле, задатак Миросла-
ва Алексића, Милоша Јова-
новића и Срђана Миливоје-
вића и свих њих јесте само 
да изгласају са неким још, не 
знам само са ким, ту прелаз-
ну владу, експертску владу 
или како је већ зову, а не и 
да буду у њој“, нагласио је 
Јованов и поручио да је јасно 
да они сада гребу и рукама 
и ногама, не би ли у целој 
гужви нашли неко место за 
себе и искористили прилику, 
али тога, према његовим ре-
чима, неће бити.

Посланичка група „Алек-
сандар Вучић - Србија 
не сме да стане“ пре-

дала је 111 потписа народних 
посланика за покретање рас-
писивања саветодавног рефе-
рендума о поверењу председ-
нику Републике, као реакцију 
на истраживање невладине 
организације ЦРТА, у којој се 
тврди да је председник Србије 
Александар Вучић изгубио по-
верење народа.

„Потребно је да опози-
ција да 67 потписа и да 
покренемо расписивање 
саветодавног референ-
дума. То је прилика опо-
зицији да демократски 
испуни свој циљ и склони 
Александра Вучића с места 
председника. Уколико не 
поднесу иницијативу за са-
ветодавни референдум, то 
значи да ни сами не верују 
у истраживање ЦРТЕ и да 
им је циљ дестабилизација 
земље“, рекла је предсе-
дница Народне скупштине 
Ана Брнабић на конферен-
цији за медије.  

Брнабић је навела да није 
стигао ниједан потпис опо-
зиционих посланика, као и 
то да би питање на рефе-
рендуму гласило: „Да ли сте 
за покретање поступка за 
разрешење председника?“ 
Председник Вучић ће, дода-
ла је, као што је и сам рекао, 
истог тренутка поднети ос-
тавку, уколико би се на ре-
ферендуму 50 одсто грађана 
плус један глас од изашлих - 
изјаснило да нема поверења 
у њега.

„То је наш одговор на ис-
траживање организације 
ЦРТА, обављено од 20. до 
28. децембра 2024. годи-
не, на национално реп-
резентативном узорку од 
1.030 особа, методом лице 
у лице, које је показало да 
би у овом тренутку 52 одсто 
грађана на референдуму ус-
кратило поверење председ-

нику, а 34 одсто указало. 
Лопта је у нашем дворишту. 
Морамо да урадимо наш 
део посла и да потврдимо 
или одбацимо резултате 
истраживања. Изволите, 
грађани, 111 потписа на-
родних посланика највеће 
посланичке групе којима се 
подржава иницијатива која 
ће, претпостављам, доћи од 
посланика опозиције, а на 
основу истраживања које су 
сами наручили и платили - 
ако нису они, онда је неко 
други. Изволите да прове-
римо“, рекла је Брнабић и 
додала:

„Не морају више да нам 
прете, да нас јуре по улица-
ма, не морамо да пливамо 
Савом и Дунавом, као што 
су нам обећавали. Не морају 
више да злоупотребљавају 
сваку трагедију која се до-
годи у нашој земљи, да кре-
ирају тензије и малтретирају 

све грађане Србије тиме што 
им спречавају слободу кре-
тања где и кад им се прохте. 

Саветодавни референдум је 
демократско решење, лако 
и једноставно. Надам се да 
ЦРТА и они који су наручили 
истраживање нису то ура-
дили само као пуки вид при-
тиска и још један начин за 
стварање додатних тензија 
и обману домаће и међуна-
родне јавности“.

Председник Посланичке 
групе „ Александар Вучић - 
Србија не сме да стане“ Ми-
ленко Јованов рекао је да је 
група предала 111 потписа 
за подршку иницијативи за 
одржавање саветодавног 
референдума, али да опози-
ција, уместо да преда својих 
67 потписа, жели да се изву-
че из ове ситуације и да дође 
до прелазне владе.

„Учинићу још нешто да 
опозицију одобровољим да 
поднесу потписе, наша посла-
ничка група ће гласати за то 
да су резултати саветодавног 

референдума апсолутно оба-
везујући. Тако да не могу 
више на то да се извлаче. Гла-
саћемо за то да буде обавез-
но. Иако није потребно, јер ће 
председник поднети оставку 
и о томе је говорио“, поручио 
је Јованов.

Додао је да нико из посла-
ничке групе „ Александар Ву-
чић - Србија не сме да стане“ 
неће гласати ни за какву пре-
лазну владу.

„Иако је јасно да председ-
ник Вучић никад неће дати 
мандат за састављање такве 
владе, све неким чудом да се 
и деси, они немају подршку у 
парламенту да то изведу, бар 
не наше посланичке групе. 
Бацили су рукавицу у лице, 
прихваћена је, хајде да про-
веримо легитимитет, да чује-
мо шта народ каже - има ли 
председник републике леги-
тимитет или нема“, рекао је 
Јованов.

НАроДНА СкУпшТиНА репУблике Србије

преДАТи поТпиСи зА рАСпиСиВАЊе 
САВеТоДАВНог рефереНДУмА

- Не морају више да 
нас јуре по улицама, 
не морамо да 
пливамо Савом и 
Дунавом, као што су 
нам обећавали. Не 
морају више да 
злоупотребљавају 
трагедије, 
заустављају 
саобраћај и 
малтретирају 
грађане. Саветодавни 
референдум је 
демократско решење, 
лако и једноставно 

(Ана Брнабић)

- Учинићу још нешто 
да опозицију 
одобровољим да 
поднесу потписе, 
наша посланичка 
група ће гласати за то 
да су резултати 
саветодавног 
референдума 
обавезујући, иако то 
није потребно, јер је 
председник рекао да 
ће поднети оставку 
ако је изгубио 
поверење грађана   

(Миленко Јованов)

милеНко јоВАНоВ, шеф поСлАНичке грУпе СНС 
У СкУпшТиНи Србије :

ВиДећемо ДА ли ће биТи 
изборА, Али Неће биТи 

прелАзНе ВлАДе
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НОВИ пОкрЕт за бУдУЋНОст србИјЕ

У Јагодини је 24. јануара 
одржан велики народни 
митинг, на којем се оку-

пило више десетина хиљада 
људи, који су дошли да поз-
драве председника Србије 
Александра Вучића, као и фор-
мирање Покрета који окупља 
све патриотске снаге Србије - 
политичке странке, организа-
ције, удружења и појединце, 

људе који воле своју земљу и 
који се за њу боре.

Председник Вучић пору-
чио је да се Покрет формира 
због будућности народа и 
зато што су Србији потреб-
не промене и нова енергија, 
а не повратак у прошлост, и 
додао да ће учлањење бити 
могуће од 15. марта, као и да 
су сви добродошли.

„Нећемо повратак оних 
који су земљу уништили, а 
који би данас са манипула-

цијама да се врате на власт. 
Покрет је због вас, због ваше 
будућности, због онога што 
долази“, поручио је председ-
ник окупљеним грађанима.

Наводећи да постоји мно-
го тога доброг што је урађе-
но у претходном периоду, 
рекао је и да постоје ствари 
којима није задовољан, као и 
ствари којима грађани нису 
задовољни.

„Од локалних моћника, од 
тога што не брину о народу 

и што не може нико до њих 
да дође, до тога да ни мно-
ге министре не можете да 
чујете и видите и да многи 
од њих гледају како ће себи 
нешто да опосле, што би се 
у народу рекло, а мање бри-
ну о народу, до свега тога 
да има незадовољства због 
објективних проблема, и ја 
то разумем. То ћете ви, наро-
де, да почистите, а ја ћу само 
да вам помогнем. И имаћете 
моју сву подршку у свему 

„Велико хвала што сте дошли 
у оволиком броју. Обишао сам 
више од 200 аутобуса који још 
нису ушли у Јагодину. Готово 
да сам заплакао када сам видео 
толики број људи, који желе да 
бране Србију. Знају наши људи, 
наш народ, моја Србија, како је 
нападнута данас, како је напад-
нута споља и изнутра, зна када је 
време да се успротиви и подржи 
оне који су против тога!“

томе“, нагласио је председ-
ник Вучић.

Навео је да без формирања 
Покрета, не бисмо могли уз 
себе да имамо једног чуве-
ног професора Ђуру Мацута, 
ни студента Милоша Павло-
вића, који има све десетке.

„Тешко да бисмо и многе 
од вас могли да задржимо. 
Зато што би људи рекли, 
хоћемо да се нешто проме-
ни, хоћемо да нас видите и 

да нас чујете. Овде није реч 
ни о Ђиласу, ни о мени, ни о 
Мариники Тепић, ни о Ивици 
Дачићу, ни о коме. Овде је, 
људи, реч о вама. Цео овај 
скуп и цео покрет о којем 
говоримо он је о вама и због 
вас, због ваше будућности, 
због онога што долази“, ис-
такао је председник Вучић.

Навео је да Србија мора 
да приграби модерне техно-
логије, да припреми ЕКСПО 

2027, да плате до 2027. године 
буду 1.400 евра, пензије 650 
евра, да се нове инвестиције 
доведу у нашу земљу. Иста-
као је да до промена мора да 
дође због грађана, да је по-
требна нова енергија како би 
се оствариле велике и важне 
ствари које морају да се ураде 
за добробит свих грађана.

Поред председника Ву-
чића, на скупу су говорили 
Оливера Јововић, предсе-

дница Националне организа-
ције за ретке болести Србије 
НОРБС, Ивица Дачић, пред-
седник Социјалистичке пар-
тије Србије, Милош Павло-
вић (21), родом из Републике 
Српске, студент Медицин-
ског факултета у Београду са 
просеком 10 и Ђуро Мацут, 
професор Медицинског фа-
култета у Београду и доктор 
ендокринолог УКЦС, заједно 
са својим колегама.

јАгоДиНА

„Не могу да победе на поштен 
начин, па би најгорим трикови-
ма да се дочепају фотеље. Деца 
морају да иду у школу, њима је 
место у школи. Студенте пози-
вам на дијалог, да нам кажу шта 
није испуњено, испунићемо. 
Дођите, реците. Нећете код 
мене, кажите нам јавно. Жели-
мо да се вратите у студентске 
клупе, да учите и напредујете, 
кажите који није испуњен, ево 
испунићемо“.

„Хвала професору Мацуту, 
најбољем ендокринологу у 
централној Европи, човеку који 
никад није био у политици. До-
шао је данас са колегама да по-
каже да су спремни да се боре 
за Србију и да знају да је тежак 
посао који обављају“.
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ДАВоС

Председник Србије 
Александар Вучић 
учествовао је на ово-

годишњем састанку Светског 
економског форума у Даво-
су и, том приликом, имао је 
низ билатералних сусрета 
са светским и европским 
званичницима, као и бројне 
сусрете са представницима 
међународних организација, 
финансијских институција и 
водећих компанија, али и са 
представницима земаља које 
ће учествовати на изложби 
ЕКСПО 2027. 

Првог дана Форума, пред-
седник Вучић сусрео се са 
председницом Европске 
комисије Урсулом фон дер 
Лајен, са којом је разговарао 
о актуелној ситуацији у свету 
и региону, а фокус је био на 
убрзању европског пута Ср-
бије. Он се сусрео и са осни-

вачем Светског економског 
форума Клаусом Швабом, са 
којим је разговарао о кључ-
ним темама форума које, 
како је нагласио, већ увелико 
обликују нову етапу у геопо-
литичким односима.

Другог дана боравка у Да-
восу, уручио је Орден српске 
заставе првог степена пред-
седнику Светског економ-
ског форума Берге Брендеу.

„Светски економски фо-
рум је под његовим вођством 
постао кључна платформа 
за разматрање глобалних 
изазова, али и прилика за 
унапређење економских од-
носа и дијалога, што је Србија 
у последњих десет година 
знала да искористи за добро-
бит земље и народа. Овде смо 
много научили и стекли важне 
контакте који су нам отворили 
путеве сарадње, економског 

напретка и инвестирања у Ср-
бију. Овај Орден симболизује 
и нашу посвећеност развоју 
међународних веза и допри-
носу глобалној стабилности 
и просперитету“, истакао је 
председник Вучић.

Председник је као посеб-
но важан издвојио разговор 
са првим потпредседником 
Владе НР Кине Дингом Сју-
есјангом.

„Говорили смо и о поли-
тичким стварима и изразио 
сам пуну подршку у решењу 
Тајванског питања од стране 
НР Кине, у складу са принци-
пима политике једне Кине. 
Кинези су се недвосмислено 
изјаснили за подршку очу-
вању територијалног ин-
тегритета Србије, дакле и 
Косову и Метохији као делу 
наше земље. Такође, разго-
варали смо и о стварима у 

нашој земљи, где се кинеска 
страна врло јасно одредила 
за подршку држави Србији и 
немешању страног фактора 
који је очигледно и приметно 
у нашим условима“, рекао је 
председник Вучић новинари-
ма у Давосу, наводећи да је 
разговарао и са многим аф-
ричким лидерима.

Председник је додао да је 
разговарао и са израелским 
председником Исаком Хер-
цогом, истакавши да су по-
тврђени пријатељски односи 
две земље и договорен на-
ставак успешне сарадње и по 
питању економије и најви-
ших технологија и вештачке 
интелигенције, али и војно-
техничке сарадње. Састао се 
и са много европских лидера, 
председником Владе Кнеже-
вине Лихтенштајн, председ-
ником Владе Краљевине Бел-

сВЕтскИ ЕкОНОМскИ фОрУМ

рАзгоВори СА НАјмоћНијим ЉУДимА СВеТА

гије, министрима Швајцарске 
Конфедерације...

Трећег дана боравка у 
Давосу, имао је састанак са 
председницом Европске бан-
ке за обнову и развој Одил 
Рено-Басо, председавајућом 
Већу министара БиХ Борја-
ном Кришто, а разговарао је 
и са пољским председником 
Анџејем Дудом, кога ускоро 
очекује у Београду. Састао 
се и са украјинским председ-
ником Володимиром Зелен-
ским, са којим је разговарао 
о могућностима постизања 
мира у Европи и енергетској 
безбедности.

Председник Вучић састао 
се и са потпредседником Ев-
ропске комисије и европским 
комесаром за међуинститу-
ционалне односе и стратеш-
ко предвиђање Марошем 
Шефчовичем, као и са пред-

седником Владе Молдавије 
Дорином Речеаном. При-
суствовао је и тзв. игвелима, 
састанцима које организује 
Светски економски форум са 
светским лидерима, на који-
ма су говорили најмоћнији 
људи света - Антонио Гуте-
реш, Кристалина Георгијева, 
Кристина Лагард...

„Они очекују пристојну 
стопу раста, али она није до-
вољна, посебно зато што ће 
највећи део те добре стопе 
раста доћи из Азије. И Аме-
рика ће имати добру стопу 
раста, око 2,7 одсто, што је 
врло добро. Међутим, Евро-
па је на дну. Срећом, ми ћемо 
покушати да будемо три до 
четири пута бољи од Европе 
у просеку, тако да се надам 
да ћемо, као Србија, моћи да 
се снађемо у свему томе“, по-
ручио је председник Вучић.

ПреДСеДНик Србије АлекСАНДАр ВУчић рАзгоВАрАо је СА ДиНг 
СјУеСјАНгом, ПрВим ПотПреДСеДНиком ВлАДе Нр киНе

УрУчиВАње орДеНА СрПСке 
зАСтАВе ПрВог СтеПеНА 
ПреДСеДНикУ СВетСког 

екоНомСког форУмА берге 
бреНДеУ

САСтАНАк СА оДил реНо-бАСо, ПреДСеДНицом ебрД

... СА ДориНом речеАНом, 
ПреДСеДНиком ВлАДе молДАВије

... СА ПреДСеДНиком ВлАДе белгије АлекСАНДром Де 
кроом, ПреДСеДНиком ВлАДе лихтеНштАјНА 

ДАНијелом ришом и феДерАлНим миНиСтром 
ПрАВДе и Полиције шВАјцАрСке беАт јАНСом

... СА клАУСом шВАбом, оСНиВАчем 
СВетСког екоНомСког форУмА

... СА иСАком херцогом, 
ПреДСеДНиком изрАелА

... СА мАрошем шефчеВићем, 
ПотПреДСеДНиком еВроПСке комиСије
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Премијер Мађарске Виктор Орбан и 
министар спољних послова и трго-

вине Петер Сијарто боравили су у посе-
ти Београду, где их је угостио председ-
ник Србије Александар Вучић. У фокусу 
разговора била је реализација инфра-
структурних пројеката и енергетска без-
бедност, посебно имајући у виду значај 
Србије и Мађарске као кључних енергет-
ских коридора у региону.

„Увек је част и задовољство да у Бео-
граду угостим наше мађарске пријатеље 
Виктора Орбана и Петера Сијарта. Зајед-
но са Синишом Малим, разматрамо акту-
елна геополитичка и регионална питања, 
као и јачање сарадње наших земаља у 
циљу проналажења решења за новонас-
тале изазове. Настављамо да радимо и 
градимо на основама никад јачих веза, 
које су, истовремено, пример како се 
стабилност и просперитет могу градити кроз 

искрено пријатељство и стратешко партнер-
ство“, рекао је председник Вучић.

МЕЂУНАРОДНА САРАДЊА

Председник Србије 
Александар Вучић 
састао се са замени-

ком америчког државног 
секретара за управљање и 
ресурсе Ричардом Вермом 
у Београду, са којим је раз-
говарао о свеукупним срп-
ско-америчким односима, о 
успостављању стратешког 
дијалога који ће подићи 
на виши ниво односе две 
земље, о миру и стабил-
ности у региону, као и о 
широком кругу тема, укљу-
чујући и рат у Украјини, али 
и санкције које су Сједиње-
не Америчке Државе усме-
риле против руских ентите-
та широм света, укључујући 
и НИС.

„Разговарали смо о ши-
роком кругу питања, раз-
уме се и о санкцијама које 
су усмерене против руских 
ентитета широм света. 
Нисмо ми били мета, иако 
ће нам то бити слаба уте-
ха. Разговарали смо о све-
укупним српско-америчким 
односима и желим на крају 
мандата ове америчке ад-
министрације, упркос број-
ним потешкоћама које смо 
имали у међусобним раз-
говорима, да се захвалим 

свим људима са којима смо 
напорно радили, на томе 
што су увек били доступни 
да разговарамо и да ре-
шавамо проблеме. Покре-
нули смо тему стратешког 
дијалога. То није нешто 
што ће решити све наше 
несугласице, посебно када 
је у питању Косово и Мето-
хија, али је нешто што от-
вара значајне могућности 
и свим будућим владама 
у Србији и свим будућим 
администрацијама у САД. 
Поставили смо конкретна 
питања о санкцијама НИС-
у и очекујемо одлуке у пи-
саној форми. Замолио сам 
да рокови кад је реч о тим 
санкцијама буду флекси-
билинији и нешто дужи и 
верујем да ћемо ту имати 
разумевање. Морамо да та-
чно знамо шта су услови, па 
ћемо онда моћи са руском 
страном да разговарамо о 
свему. Неће нам бити ни 
лако ни једноставно, али 
оно што је за људе најбит-
није - биће нафте, биће 
бензина и свих деривата. 
Мораћемо још много да 
разговарамо и да донесемо 
рационална решења у ин-
тересу грађана. 

Председник Србије 
Александар Вучић 
разговарао је са ам-

басадором Русије у Београду 
Александром Боцан-Харчен-
ком и затражио отпочињање 
консултација о функциони-
сању НИС-а, након што су 
САД увеле санкције тој ком-
панији.

„У складу са међувлади-
ним уговором између Србије 
и Руске Федерације, затра-
жио сам од руских прија-
теља отпочињање консул-
тација и одржавање бројних 
састанака о функционисању 

НИС-а у будућности и про-
налажењу најбољег решења 
у обостраном интересу и 
потребама очувања парт-
нерских и пријатељских од-
носа Србије и Руске Федера-
ције“, навео је председник 
Вучић.

Руски министар спољ-
них послова Сергеј Лавров 
рекао је да је Руска Феде-
рација у сталном контакту 
са Србијом и да је затра-
жила хитне консултације 
у вези са ситуацијом на-
кон америчких санкција 
НИС-у.

Председник Србије Алек-
сандар Вучић упутио је 

честитку Доналду Трампу, 
поводом ступања на дуж-
ност 47. председника САД 
и пожелео му успех у новом 
мандату.

„Радујем се сарадњи и ве-

рујем у Вашу визију света у 
којем ће владати мир, слобо-
да, право и правда за све. У 
тим настојањима, Србија ће 
бити Ваш поуздан партнер и 
пријатељ. Највећу подршку у 
целој Европи увек сте имали 
код грађана Србије и зато 

Србија очекује и нада се изу-
зетној и блиској сарадњи“, 
написао је председник Вучић 
у објави на Икс мрежи.

Рекао је и да је уверен да 
ће се нови амерички пред-
седник храбро суочити са 
изазовима, као и до сада, 

и да ће наставити да се 
снажно бори за проспери-
тет Сједињених Држава и 
за глобални мир, градећи 
мостове према свима који 
деле највише моралне, тра-
диционалне и државничке 
вредности.

чеСТиТкА преДСеДНикУ ТрАмпУ поВоДом СТУпАЊА НА ДрУжНоСТ

СТрАТешки ДијАлог 
СА САД

орбАН и СијАрТо гоСТи беогрАДА

почеТАк коНСУлТАцијА 
о НиС-у

ПРЕДСЕДНИК СРБИЈЕ АЛЕКСАНДАР ВУЧИћ И ЗАМЕНИК АМЕРИЧКОГ 
ДРЖАВНОГ СЕКРЕТАРА ЗА УПРАВљАњЕ И РЕСУРСЕ РИЧАРД ВЕРМА

ВУЧИћ И БОЦАН-ХАРЧЕНКО

ОРБАН И ВУЧИћ

Потпредседник Савета 
министара и министар 
спољних послова Ита-

лије Антонио Тајани предво-
дио је политичко-привредну 
делегацију Италије која је 
учествовала на Пословном 
форуму Србија-Италија у Па-
лати „Србија“, који је орга-
низовала Привредна комора 
Србије, уз подршку Амбасаде 
Италије и италијанске Аген-
ције за трговину.

Министра Тајанија 
угостио је председник Ср-
бије Алексадар Вучић, ис-
тичући да је Италија трећи 
трговински партнер Србије 
и да је увек на првој линији 
земаља које подржавају 
улазак Србије у ЕУ. Тајани 
је поручио да је трговинска 
размена између две земље у 
2024. години достигла чети-
ри милијарде евра, а да ће у 
овој години премашити тај 
износ.

„Имамо изузетне об-
ласти у којима сарађује-
мо, текстилну индустрију, 
пољопривреду, сектор од-
бране, финансија… При-
суство италијанских пре-
дузећа у Србији није само 
привредна економска пору-
ка, већ је и то порука прија-
тељства према земљи за коју 
је Италија везана вековима“, 
рекао је Тајани на форуму, 
на којем је учествовало 500 
привредника, 350 из Ита-
лије и 200 из Србије, и навео 
да је важно да се јачају везе 
између Београда и Трста, 
који представља географски 
најближи град Србији и ев-
ропску луку која је најближа 
балканској регији.

Изразио је наду да се, у ок-
виру интерног тржишта ЕУ,  
може постићи снажније при-

суство српских предузећа.
„Заиста желим да српска 

предузећа постану део тог 
интерног тржишта за заје-
дничко добро, за добробит 
свих оних који учествују“, 
рекао је Тајани и захвалио 
се и амбасади Италије у Бео-
граду и другим италијанским 
институцијама у Србији и 
подсетио да у Србији послују 
италијанске банке „Интеза“ 
и „Уникредит“ које, како је 
рекао, чине важан елемент 
финансијског система Србије 
и олакшавају италијанске ин-
вестиције. 

Председник Алексан-
дар Вучић поручио је да ће 
председница Владе Италије 
Ђорђа Мелони ускоро посе-

приСУСТВо иТАлијАНСкиХ компАНијА 
У Србији порУкА СНАжНог пријАТеЉСТВА

тити Београд, када буде иза-
брана нова влада у Србији.

„Много сам срећан што сте 
данас овде, господине Таја-
ни, и жао ми је што ће пред-
седница Владе Мелони тек за 
неку недељу доћи у Београд, 
када изаберемо владу. Све је 
било непланирано, али тако 
то иде у политици. Срећом, 
српско-италијански односи 
су толико стабилни, а и буди-
те уверени, Србија ће умети 
да сачува своју унутрашњу 
стабилност, да шта год да се 
деси, наше односе не може 
да поремети“, поручио је 
председник Вучић и открио 
да ће Италија учествовати на 
специјализованој изложби 
ЕКСПО 2027 у Београду.

Нагласио је и да је бескрај-
но захвалан министру Таја-
нију што је увек ту када треба.

„Кад год имамо проблема у 
региону, кад год није сасвим 
једноставно, Антонио Тајани 
је тај који разговара са нама, 
први је који позове телефо-
ном, први је међу онима који 
дођу у Београд и увек на 
најбољи могући начин ука-
же на пријатељство Италије 

АНТОНИО ТАЈАНИ И АЛЕКСАНДАР ВУЧИћ

и покаже колико је Италији 
стало до најближих могућих 
односа са Србијом. Бескрај-
но сам Вам захвалан на томе, 
поносан сам на наше прија-
тељство и веома сам срећан 
што имамо таквог прија-
теља“, поручио је Вучић.
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Компанија „Eр Србија“ 
11. јануара званично 
је отворила директну 

линију између Београда и 
Шангаја, а први авион по-
летео је 45 минута после 
поноћи. Српска национал-
на авио-компанија ће на тој 
рути, током зимске сезоне, 
летети два пута недељно, а 
реч је о трећем директном 
лету компаније „Ер Србија“ 
за Кину.

Бранислав Маловић, члан 
Председништва СНС и из-
вршни директор за односе 
са државним органима и 
организацијама компаније 
„Ер Србија“, објашњава за 
„СНС Информатор“ колико 
је овај корак значајан за нашу 
земљу  

- То је огроман успех. Пр-
венствено у пословном сми-
слу, зато што су економске 
везе између Србије и Кине 
све значајније. Од 1. јула на 

брАНиСлАВ мАлоВић, 
члан Председништва СНС и извршни 

директор за односе са државним 
органима и организацијама компаније 

„Ер Србија”

сВакИ даН пОМЕраМО граНИцЕ

СТАбилНоСТ и моДерНизАцијА

- „Ер Србија” је данас стабилна 
компанија са милионским профитима 
и визијом даљег напретка у свим 
сегментима пословања»

снази је Споразум о слобод-
ној трговини између наше 
две земље тако да очекујемо 
још више пословних људи, 
али и туриста. Уз линију за 
Гуангџоу, ово је друга линија 
ка истоку која додатно под-
стиче повезаност и Србије и 
региона са Кином. Не треба 
заборавити ни да кинеска 
компанија „Хаинан Ерлајнс“ 
већ дуже време има директне 
летове Пекинг - Београд, што 
јасно говори колика је пос-
већеност сарадњи две земље.

колико сте задовољни 
пословањем „ер Србије“? 
шта кажу бројке?
- Ово је историјска година 

за „Ер Србију“ са чак 4,4 ми-
лиона путника, што је трећи 
најбољи резултат у 98 година 
дугој историји националне 
авио-компаније. Такође, оче-
кује се да „Ер Србија“ ове го-
дине направи и профит већи 
од прошлогодишњег, који је 
износио 40,5 милиона евра. 
У некадашњи „Јат ервејз“ до-
шао сам 2013. године као члан 
Скупштине друштва, и сећам 
се прве седнице на којој је ус-

вајан финансијски извештај за 
2012. годину и констатован 
губитак од 37 милиона евра. 
Данас је то стабилна компа-
нија са милионским профити-
ма и визијом даљег напретка у 
свим сегментима пословања. 
Не треба заборавити ни значај 
националне авио-компаније у 
време КОВИД-а, када смо пр-
венствено из Кине допремали 
медицинску опрему за здрав-
ствене установе, као ни то ко-
лико је била важна због ева-
куације наших држављана из 
ратом захваћених подручја.

како видите то што је 
хрватски ваздухопловни 
стручњак и аналитичар 
Ален шћуриц одао при-
знање компанији „ер Ср-
бија“ уз речи „наклон до 
пода“?
 Ален Шћуриц је неко ко се 

на свој начин бави авијацијом 
и није баш да су његови тек-

стови благонаклони према 
„Ер Србији“, али упркос томе, 
наведени резултати су чиње-
нично стање које је он јед-
ноставно само констатовао. 
Шћуриц познаје регион, бави 
се аналитиком и зна колико 
су сви запослени у национал-
ној авио-компанији, заједно 
са менаџментом и уз подрш-
ку Владе и председника Ре-
публике Александра Вучића, 
посвећени визији и развоју 
„Ер Србије“.

Ви сте један од коорди-
натора извршног одбора 
СНС, колико је то захте-
ван посао?
- Функцију координато-

ра ИО прихватио сам са ве-
ликим задовољством и још 
већом дозом одговорности 
према странци која ми је 
указала поверење. Изазов 
је бити на терену, радити са 
људима, развијати страначку 
инфраструктуру и побеђива-
ти на изборима. Сваки пут је 
изборни резултат подизање 
лествице и нови изазов који 
захтева додатни ангажман и 
огромну енергију. Ово је од-

лична прилика да се захва-
лим својим најближим сарад-
ницима на несебичном да-
вању себе у сврху што бољег 
функционисања странке на 
терену, јер без њиховог тру-
да и залагања сигурно би све 
било много теже.

шта је све потребно 
урадити да би странка 
остваривала убедљиве 
победе на сваким наред-
ним изборима?
- Мишљења сам да смо 

олако заборавили бојкот из-
бора  2020. године и чињени-
цу да смо готово свуда сами 
формирали власт, што је до-
вело до опуштања појединих 
страначких одбора и локал-
них самоуправа, што нам се, 
на неки начин, вратило кроз 
изборе 2023/24 године, јер 
је резултат показао да поје-
дини градски и општински 
одбори нису испоручили 
очекивани изборни резултат. 
Зато је потребно да се врати-
мо свакодневном контакту са 
људима, са онима који мож-
да и не мисле исто као ми, 
јер наша обавеза, као највеће 
политичке странке у Србији, 
није само брига о нашим 
члановима, већ о свим људи-
ма. Где год се локална власт 
није удаљила од народа, где 
год нисмо подигли зидове 
око страначких просторија 
и где смо широког срца до-
чекали свакога ко је ушао у 
те просторије, резултат није 
изостао. Тамо где су фотеље 
и лична промоција били до-
минантни, недвосмислено је 
да је резултат изостао, и то 
је нешто на чему тренутно 
радимо.

какво је расположење 
међу члановима странке 
и шта људи мисле о кон-

стантним нападима на 
председника Алексан-
дра Вучића?

- Што се тиче самог рас-
положења међу члановима 
странке, неспорна је апсо-
лутна подршка страначкој 
политици и њеном руковод-
ству. Са нападима на Алек-
сандра Вучића је ситуација 
већ другачија. људи су 
огорчени због константног 
вређања и напада на чове-
ка који је до јуче био наш 
председник странке, који је 
данас председник државе. 
Добар део нашег чланства 
не разуме зашто се ништа 
не предузима против људи 
који раде на дехуманизацији 
Александра Вучића и члано-
ва његове породице. Некада 
је потребно много енергије и 
воље да убедите људе да ос-
тану мирни и следе политику 
мира и стабилности, упркос 
свим изазовима са којима се 
сусрећемо.

познати сте по веома ош-
трим реакцијама у сао-
пштењима када је потреб-

но стати у заштиту пред-
седника Вучића и његове 
породице, председника 
Вучевића и целе стран-
ке. колико Вас лично по-
гађају овакви напади? 
- Не бих се сагласио са кон-

статацијом да су моје реак-
ције оштре, јер се трудим да 
не напишем све што желим 
и осећам у том тренутку. У 
странци сам од оснивања, 
прошао сам, са својим сабор-
цима, сву голготу опозиционе 
борбе, али никада се нисмо 
обрачунавали са тадашњом 
влашћу на начин како то да-
нас ради опозиција. Никада 
нисмо били лешинари над 
српским трагедијама и никада 
нисмо хтели власт без избора. 
Не желим да дајем на значају 
онима који нас нападају. Они 
имају своју агенду и неће од 
ње одступити, јер избори 
нису њихова опција. Нерви-
ра ме и не могу да разумем 
то што одређен број наших 
функционера годинама ћути 
на све што се дешава у стран-
ци и у држави. Узроке таквог 
понашања треба тражити ис-
кључиво у њиховом страху од 

последица својих ставова и 
акција, било због потенцијал-
не репресије, претњи, насиља 
или губитка политичког ути-
цаја. Није политика ћутање, 
нити је политика окретање 
главе на другу страну у усло-
вима константних напада на 
највише страначке и државне 
функционере.

Веома често критикујете 
и коалиционе партнере 
СНС...
- Коалициони партнери 

Српске напредне странке су 
посебна прича и њих са раз-
логом највише критикујем. 
Потакнут последњим зби-
вањима и, као што видите, 
не бежећи од тога да кри-
тикујем и неке ствари у соп-
ственој странци, не могу да 
се не осврнем на понашање 
наших коалиционих парт-
нера. Анализирајући резул-
тате последњих избора, ви-
димо да је њихов допринос 
великој победи Српске на-
предне странке више него 
миноран. С друге стране, 
њихови захтеви приликом 
формирања власти били су 
дијаметрално супротни у 
односу на проценте гласо-
ва који су освојили. И све 
је то апсолутно легитимно, 
узимајући у обзир све што 
једна коалиција подразу-
мева, али исто тако треба 
да схвате да су уласком у 
коалицију са СНС преузели, 
не само бенефите, већ и од-
ређену врсту одговорности 
и обавеза. Обавеза свих ко-
алиционих партнера треба 
да буде спровођење поли-
тике која је договорена, али 
одбрана када је та политика 
нападнута, а не калкулације 
и заузимање „резервног по-
ложаја“.

ИНТЕРВЈУ

колико су грађани задо-
вољни свим оним што је 
Српска напредна странка 
урадила у последњих 12 
година за развој привре-
де и целокупне државе?

- Србија је у многим аспе-
ктима постала боље место 
за живот. Прво, економија 
земље је доживела стабили-
зацију и раст, са значајним 
повећањем страних ди-
ректних инвестиција, што 
је омогућило већи број рад-
них места и побољшање жи-
вотног стандарда. Ауто-пу-
теви и брзе саобраћајнице 
допринели су побољшању 
квалитета живота широм 
Србије. Грађани осећају 
бенефите свега што је из-
грађено, али и памте каквим 
су се путевима возили пре 
нашег доласка на власт и 
зато не сумњам да ће непо-
грешиво знати коме на из-
борима да укажу поверење. 
Све и да ништа од горе 
наведеног није урађено, 
сама чињеница да се свака 
пензија и свака плата ис-

плаћују на време, довољна 
је да народ подсети на вре-
ме када су се данима надали 
својим платама и пензијама, 
страхујући од курса дина-
ра који је варирао на днев-
ном нивоу, а неретко знао 
и да преко ноћи обесмисли 
њихова примања. О нашој 
посвећености европском 
путу, о енергетској стабил-
ности, као кључном изазо-
ву за многе земље, о борби 
за очување територијалног 
интегритета, а посебно о 
неутралности по питању 
ратних дешавања у Украји-
ни, сувишно је и говорити. 
Међутим, и даље постоје 
изазови, као што су неза-
посленост у руралним под-
ручјима и емиграција мла-
дих, за коју дубоко верујем 
да ће се изнаћи решење, 
јер видим никад већу ре-
шеност државе да се млади 
људи задрже у Србији. Све 
ове промене и побољшања 
омогућавају да Србија буде 
привлачнија дестинација за 
живот у поређењу са прет-
ходним деценијама.
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Председник Владе Србије 
Милош Вучевић говорио 

је на свечаној академији по-
водом Дана Републике Српс-
ке у хали „Борик“ у Бањалу-
ци и навео да је Дејтонски 
мировни споразум донео ок-
вир који је зауставио страш-
ни рат и патњу свих народа 
на простору БиХ и уважио 
народне тежње и реалност. 
Поручио је и да само сва 
три конститутивна народа 
могу заједно да граде бољу 
будућност у БиХ, а да грдно 
греше они који сматрају да 
ће понижавањем српског на-
рода изградити одржив мир 
и стабилност.

„Република Србија, као 
гарант Дејтонског споразу-
ма, чврсто стоји на позицији 
да су било какве промене 
могуће само уз апсолутну 

сагласност сва три конститу-
тивна народа и оба ентитета 
БиХ. Данас видимо свесне 
намере да се Дејтонски ок-
вир наруши и сруши. Репу-
блика Србија, предвођена 
председником Александром 
Вучићем, нуди немали број 
иницијатива и пројеката на 
корист свим народима који 
живе у БиХ. И по правилу, 

без размишљања, они су од-
бијани из одређених центара 
моћи који не уважавају ин-
тересе свих народа на овим 
просторима“, рекао је Вуче-
вић.

Нагласио је да по свим 
кључним питањима која од-
ређују будућност морамо да 
имамо потпуно разумевање 
и слогу.

„Политички живот мора 
да буде такав да на првом 
месту уважава национални 
интерес и да правда буде 
идеја водиља. Све наше 
разлике, сва наша неразу-
мевања или интереси морају 
да се подреде пред потре-
бом остваривања сигур-
не будућности и опстанка 
српског народа. Верујем у 
будућност Балкана, који ће 
бити повезан економијом, 
а не рововима. Верујем у 
будућност Балкана који ће 
победити опасност депо-
пулације и Балкана чији ће 
украс бити успешна и богата 
Република Српска“, истакао 
је Вучевић и додао да верује 
да наши народи имају знање 
и способност да развијају 
међусобне односе у миру, 
да наша деца и потомци не 
иду у туђе земље да траже 
мир и прогрес, него да им то 
обезбедимо овде.

Српска напредна стран-
ка одржала је седницу 

Главног одбора 21. јануара, а 
председник странке Милош 
Вучевић изјавио је, после 
седнице, да је Главни одбор 
једногласно донео одлуку 
да даје неподељену подршку 
Српској листи на изборима у 
АП КиМ и да подржава идеју 
о формирању покрета за на-
род и државу, чији ће део 
бити.

„Имали смо широку дис-
кусију по разним области-
ма везано за све што нам 
се дешава, великим геопо-
литичким променама, ситу-
ацији у региону, ситуацији 
на КиМ. Донели смо једно-
гласну одлуку да СНС даје 
неподељену подршку Срп-
ској листи на изборима у 
покрајини, као аутентичном 
изворном представнику по-
литичких и националних 
интереса српског народа 
на КиМ“, рекао је Вучевић 
и позвао Србе у АП КиМ да 
гласају за Српску листу јер 
се, како је истакао, избором 
те листе чувају српски народ 
и Србија.

„Донели смо и једногла-

сну одлуку да СНС подр-
жава идеју, иницијативу за 
формирање покрета, да ли 
ће се звати покрет за народ 
и државу, покрет за Србију, 
онај покрет који је био наја-
вљиван и претходне и 2023. 
године као иницијатива. 
Сазрели су политички усло-
ви и верујем да са скупом у 
Јагодини крећемо у тај про-
цес“, навео је Вучевић и до-
дао да ће се у покрету наћи 

и невладине организације, 
удружења, интелектуалци, 
спортисти, појединци, про-
фесори, уметници...

„Добродошли су сви који 
дишу за слободну и незави-
сну Србију, сви који верују 
да Србија треба да води 
рачуна о државним, нацио-
налним и народним интере-
сима, сви они који не желе 
да Србија ради по диктату 
из неке друге државе или 

да имамо владу и председ-
ника који раде на даљински 
управљач из неке из амба-
саде, сви они који поштују 
друге државе и друге наро-
де, али пре свега воле, цене, 
политички се боре за своју 
државу. Сви они су добро-
дошли у масовни покрет 
који ће бити први на линији 
одбране, суверене, слобо-
дне и независне Србије“, 
рекао је Вучевић.

СеДНицА глАВНог оДборА СНС

фОрМИраЋЕМО пОкрЕт 
за НарОд И држаВУ

Премијер Милош Вучевић 
је на Бадњи дан посе-

тио ожалошћену породицу 
Фирић која је изгубила три 
члана породице, две двојчи-
це и њиховог деку, приликом 
пада надстрешнице у Новом 
Саду.

„На Бадњи дан посетио 
сам породицу Фирић из Ко-
виља, родитеље и родбину 
малених Валентине и Саре 

и њиховог деке Ђорђа, 
који су трагично настра-
дали у паду надстрешнице 
на Железничкој станици 
у Новом Саду. Понели су 
тежак крст, на нама је да 
им олакшамо колико год 
је могуће, да им пружимо 
подршку у овим тешким да-
нима и да им дамо снаге да 
наставе живот“ поручио је 
премијер.

НА НАмА је ДА им ДАмо 
СНАге ДА НАСТАВе жиВоТ

Српска напредна странка 
обележила је Бадњи дан, 

а бадњак је у просторије се-
дишта странке у Београду 
унео председник Извршног 
одбора СНС Дарко Глишић, у 
присуству премијера и пред-
седника странке Милоша Ву-
чевића. Уношењу бадњака, 
који је претходно освештан, 
присуствовали су функцио-
нери и чланови странке.

Глишић је рекао да је Божић 
велики празник, дан када се 
породице окупљају, те да се 

породица СНС окупила ши-
ром Србије да пошаље поруку 
солидарности и мира.

„Данас се окупила наша 
породица, Српска напред-
на странка, да пошаље по-
руку солидарности, мира и 
жеље да ова једина држава 
коју имамо, наша Србија, 
напредује и расте из годи-
не у годину, баш као што је 
предходних година видљи-
во, осетно бележила раст у 
корист грађана који живе у 
њој“, рекао је Глишић.

Три НАроДА могУ ДА грАДе бУДУћНоСТ 
биХ, без поНижАВАЊА СрпСког НАроДА

бАЊАлУкА

Три дана пре краја 2024. 
године, свечано је от-

ворена брза саобраћајница 
Шабац - Лозница, у дужини 
од 54,5 километара. Закључ-
но са овом деоницом, Србија 
сада има око 100 километара 
изграђених нових ауто-путе-
ва и брзих саобраћајница.

„То је победа грађана Ср-
бије. То је победа нашег на-
рода. То је победа српског 
народа, где год да живи, 
јер се сви Срби радују када 
виде да њихова држава на-
предује, да се развија, јер то 
значи да ће водити рачуна о 
свим грађанима Србије, али 
и о Србима где год живели“, 
истакао је председник Владе 
Србије Милош Вучевић на 
отварању брзе саобраћајни-
це, у присуству великог броја 
грађана из тог дела земље, 

као и супруге председника 
Србије Тамаре Вучић.

„Ово је велики дан за Мач-
ву, златним словима биће 
уписан 29. децембар 2024. 
године. Не само да је лепо 
време, него је повод леп, јер 
ово је доказ да Србија ради и 
побеђује, да се Србија гради 
и да Србија, и када пролази 

кроз тешке периоде, дане 
које носе и бол и тугу, има 
снаге да настави даље, баш 
као што и данас сунце сија 
у зимском дану и даје нову 
веру и наду да ће година која 
долази бити боља“, поручио 
је премијер Вучевић.

Изјавио је и да је рад нај-
бољи одговор на критике, 

а да ће брза саобраћајница 
Шабац - Лозница отворити 
пут за нове инвестиције у 
тај крај, као и да студенти и 
запослени у Београду не мо-
рају да напуштају Лозницу, 
јер ће моћи за сат и 15 минута 
да буду у главном граду.

„Мислим да има делова у 
Београду где се дуже путује 
од тачке А до тачке Б. Било 
је логично да се повежу Нови 
Сад, Рума и Шабац, али је за 
то била неопходна поли-
тичка воља. За то је потребан 
капитен тима, који гура ства-
ри напред, који задаје темпо 
својим играчима, пријатељи-
ма и политичким саборцима. 
Такође, не бисмо ово могли 
без стабилних финансија. 
Ово није питање само добре 
воље“, објаснио је премијер 
Вучевић.

оТВореНА брзА САобрАћАјНицА шАбАц - лозНицА

обележеН бАДЊи ДАН
шАЉемо порУкУ 

СолиДАрНоСТи и мирА

милош ВУчеВић преДСеДНик СрпСке НАпреДНе СТрАНке
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ОДБРАНА

РАД, ЗАПОШЉАВАЊЕ, СОЦИЈАЛНА ПИТАЊАЖИВОТНА СРЕДИНА

ПРИВРЕДА

ПРАВДА

Министарка правде Маја Поповић 
сматра да не постоје никакви разлози за 
штрајк адвоката, пошто ничиме нису уг-
рожени интереси адвокатске професије. 
„Не спорећи право делегата скупштине 
АКС да гласају за обуставу рада, нејасно 
је зашто није обезбеђен минимум проце-
са рада којим би се заштитили интереси 
грађана Србије. Ништа није урађено од 
стране извршне власти што би на било 
који начин угрозило адвокатуру. Управо 
супротно, сваки захтев адвокатских ко-
мора упућен ка Министарству правде по-
зитивно је решен и у интересу адвоката“, 
поручила је Поповић.

Министар одбране Братислав Гашић 
и в.д. директора ЈП „Србијашуме“ Кр-
сто Јањушевић потписали су Споразум 
о пословно-техничкој сарадњи у вези са 
снабдевањем јединица Војске Србије у 
Копненој зони безбедности огревним др-
ветом. „Потписивањем Споразума са пре-
дузећем „Србијашуме“ стварамо још боље 
услове за живот и рад припадника Војске, 
посебно током зимских месеци“, рекао је 
министар Гашић и додао да је прецизиран 
начин размене огревног дрвета прве кате-
горије, које би „Србијашуме“ обезбедиле 
од следеће грејне сезоне.

Министар Немања Старовић, поводом 
обележавања Дана сећања на Роме стра-
дале у Другом светском рату, изјавио 
је да ће Влада Србије учинити све да се 
стратиште у Јабуци код Панчева, као и 
страдање, мука и патња Рома, никада не 
забораве. Старовић је код спомен-ком-
плекса „Стратиште“ подсетио да је у Ја-
буци од октобра 1941. године до јесени 
1944. године стрељано и сахрањено из-
међу 10.000 и 12.000 жртава из логора 
„Топовске шупе“, „Сајмиште“ и „Бањица“, 
као и из других логора.

Министарство привреде обезбедило је 
6,6 милиона динара за изградњу види-
ковца на Гудуричком врху на Вршачким 
планинама. Уговор о додели средстава 
потписали су члан Градског већа Вршца 
за рурални развој и министарка привре-
де Андријана Месаровић. Реализација 
пројекта требало би да почне у току 
2025. године. Нови видиковац имаће 
металну конструкцију, која ће бити обло-
жена дрвеном оплатом како би се укло-
пила у природни амбијент, и биће висок 
15,5 метара, са кровом који ће наткрива-
ти цео објекат.

На предлог Министарства заштите жи-
вотне средине, Влада Србије усвојила је 
Први двогодишњи извештај о транспа-
рентности према Оквирној конвенцији УН 
о промени климе и Споразуму из Париза. 
Министарка Ирена Вујовић истакла је да 
је Србија прва земља у региону која је ис-
пунила ову међународну обавезу. „Недав-
но смо направили још један велики корак 
и Секретаријату Оквирне конвенције УН 
доставили први Национални извештај о 
инвентару гасова са ефектом стаклене ба-
ште 1990-2022. године, чиме је испуњена и 
та међународна обавеза“, рекла је Вујовић.

ЗДРАВЉЕ

Председник Владе Милош Вучевић, 
министар за јавна улагања Дарко Глишић 
и министар здравља Златибор Лончар 
обишли су реконструисано породилиште 
у оквиру Здравственог центра у Врању. 
Ово породилиште добило је најсавреме-
нију опрему, какву имају болнице у Ев-
ропи, а у њему ће се порађати и жене из 
Косовског поморавља. Такође, министар 
Златибор Лончар одржао је и састанак 
са представницима свих синдиката из 
области здравства и представницима 
ПИО фонда, у оквиру активности усме-
рених ка побољшању статуса запослених 
у здравственом систему Србије.

ФИНАНСИЈЕ

На седници Владе Србије усвојен је 
Предлог закона о подршци младима за 
куповину прве некретнине и уредба која 
предвиђа два ванредна повећања плата 
просветним радницима.  Министар Сини-
ша Мали изјавио је да очекује да ће закон 
о становима за младе у Скупштини бити 
усвојен током фебруара, да би од 1. мар-
та почео да се примењује. На седници је 
допуњена и уредба којом се увећавају 
коефицијенти за обрачун и исплату пла-
та група запослених у образовању (обра-
чун и исплате плата за март и за октобар 
2025. године у висини од пет одсто).

СПОЉНИ ПОСЛОВИ

Министар спољних послова Србије 
Марко Ђурић разговарао је са алжир-
ским колегом Ахмедом Афатом о даљем 
унапређењу билатералне сарадње у свим 
областима у којима постоји обострани ин-
терес. Ђурић је констатовао да је трговин-
ска размена, која годинама уназад бележи 
суфицит, једна од најснажнијих спона са-
радње две земље. Захвалио се за то што 
је Алжир гласао да Србија буде домаћин 
Међународне специјализоване изложбе 
ЕКСПО, изразивши наду да ће Београд 
имати прилику да 2027. године угости и 
алжирску делегацију на том догађају.

ДРЖАВНА УПРАВА

Министарка Јелена Жарић Кова-
чевић и амбасадор Кине Ли Минг 
потписали су споразум о донацији 
46 лаптопова са директорима школа 
које се налазе на територији слабије 
развијених локалних самоуправа. Ми-
нистарка Жарић Ковачевић истакла је 
да је вредност донације 2,3 милиона 
динара и да Србија много може да на-
учи од кинеских партнера у области 
дигитализације и развоја електрон-
ске управе. Лаптопови су додељени 
школама у Димитровграду, Иригу, 
Црној Трави...

ПОЉОПРИВРЕДА

Министар Александар Мартиновић 
разговарао је, на другом састанку Радне 
групе за унапређење производње и тр-
жишта јагодастог воћа у Србији, са про-
извођачима и откупљивачима тог воћа. 
На састанку је било речи о актуелним 
изазовима у сектору јагодастог воћа, по-
себно о откупној цени малине. Министар 
Мартиновић позвао је откупљиваче мали-
на да произвођачима доплате разлику у 
цени по којој је откупљивана малина рода 
2024. године, тако да износи 300 динара 
по килограму.

ЈАВНА УЛАГАЊА

Министар за јавна улагања Дарко Гли-
шић посетио је малозворничку општину 
и обишао радове на реконструкцији и 
изградњи водоводне мреже у Доњем На-
сељу. Посетио је и село Доњa Боринa где 
трају радови на санацији зграде школе, а 
биће изграђени и сала за физичко васпи-
тање и котларница. „Оно што смо јесенас 
обећали, испуњавамо у најкраћем року, 
почела је изградња прве фазе водоводне 
мреже од Малог Зворника ка селу Радаљ, 
од шест и по километара. Очекујем да 
до лета и периода повећане потрошње 
воде, решимо проблем у највећој мери“, 
рекао је Глишић.

ВлАДА репУблике Србије

Председник Владе Србије Милош Ву-
чевић рекао је да очекује да предсе-

дница Народне скупштине Ана Брнабић 
закаже седницу на којој ће се распра-
вљати о помоћи државе за куповину 
станова за младе. „Обезбедили смо 
гарантну шему да млади дођу до прве 
некретнине“, рекао је премијер и поно-
вио обећање да ће се станови куповати 
уз минимум трошкова, најмању каматну 
стопу и месечну рату.

Такође, премијер Вучевић истакао 
је  и да све школе морају да раде, а да 
ће онима који не раде - доћи просвет-
на инспекција. „Знам да има професора 
који не желе да спроводе наставу и који 
покушавају да буду у потпуној блока-
ди, што је незаконито. И када се иде у 
штрајк у просвети, мора се обезбедити 
настава у којој је један час 30 минута. 
Напад на просветни систем  покушај је 
обојене револуције, али неће успети. 
Са просветним синдикатима постигнут 
је тежак, али добар договор. Ови који 
неће да раде, кажу да је повређено 
достојанство просвете. Чиме? Тиме што 
су им договором повећане плате? њи-
хова блокада има политички циљ да се 
блокира држава“, поручио је премијер 
Вучевић.

КУЛТУРА

Министарство културе ове године има 
буџет већи за 15 одсто, а за толико су 
увећана и средства за конкурс „Градови у 
фокусу“, која се додељују локалним само-
управама. Министар Никола Селаковић 
рекао је да то значи да ће 2025. године 
бити додељено 400 милиона динара и 
да се тако финансира развој и адапта-
ција културне инфраструктуре у Србији. 
„У низу општина и градова имамо више-
годишње пројекте, међу којима је Музеј 
ћирилице у Рачи, Музеј стакларства у Па-
раћину, Кућа Колубарске битке у Миони-
ци, Кућа Милеве Марић Ајнштајн у Руми“, 
рекао је Селаковић.
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У рубрици 
СНС Панорама 
обавештавамо вас 
о активностима 
општинских и 
градских одбора СНС, 
током претходног 
месеца, у циљу 
бољег живота наших 
суграђана
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1. Уб

СОЛАРНЕ ЕЛЕКТРАНЕ
Министар за јавна 

улагања Дарко Глишић 
и министарка рударства 
и енергетике Дубравка 
Ђедовић Хандановић 
доделили су уговоре 
о суфинансирању из-
градње соларних елек-
трана у објектима од 
јавног значаја предста-
вницима 30 јединица 
локалне самоуправе. 
Потписивање угово-
ра организовано је у 
Спортској хали у Убу, 

која је и непосредни ко-
рисник ове субвенције. 
Захваљујући чистој 
електричној енергији 
која ће се производити 
у соларним електрана-
ма, омогућиће се енер-
гетска самодовољност, 
нижи трошкови и мање 
загађење. Чланови 
СНС 17 година заредом 
мисле на најмлађе су-
грађане, а ове године 
поделили смо 3000 па-
кетића.

2. крУШЕВац
ДРУЖЕЊЕ СА ГРАђАНИмА

Народна посланица Невена 
Ђурић Никитовић, градоначел-
ник Иван Манојловић и замени-
ца Снежана Радојковић посе-
тили су Јабланицу, Витановац 
и улицу Колубарске битке. У 
Јабланици је постављен моби-
лијар на дечјем игралишту, у 
Јасици је асфалтирана улица 
Милана Ракића и Призренска 
код Буренцета, а у Пејтону су 
асфалт добиле Вијетнамска и 
Војвођанска улица. Асфалти-
рана је и по једна улица у Као-
нику и Рибару. Чланице Уније 
жена организовале су штанд 
код Дома синдиката, разгова-
рале са суграђанима и делиле 
„СНС Информатор“. Наши ак-
тивисти, заједно са Невеном 
Ђурић Никитовић, обишли су 

МО Паруновац, Дедина и Кр-
вавица. Градски одбор СНС 
Крушевац подржао је акцију 
добровољног давања крви. 
Чланови Уније младих органи-
зовали су обуку за почетнике у 
пословању. Председник Србије 
Александар Вучић, заједно са 
министром одбране Братисла-
вом Гашићем и члановима Вла-
де, отворио је деоницу Морав-
ског коридора, од Кошева код 
Крушевца до Врњачке Бање, 
дугу 30 километара. Чланови 
Уније младих чистили су снег 
са јавних површина. Министар 
Немања Старовић обишао је 
Геронтолошки центар и Дом за 
децу „Јефимија“. Чланови ГО 
организовали су поделу јелки у 
центру града.

4. ЛЕскОВац
КУПОВИНА КУћА НА СЕЛУ
М и н и с т а р с т в о 

за бригу о селу 
одобрило је беспо-
вратна средства за 
куповину сеоских 
кућа са окућницом 
у местима Свирце 
и Брејановце, поро-
дици Миловановић 
и Милици Цветко-
вић. У децембру је 
201 родитељ добио 
ауто-седишта за 
бебе рођене у сеп-
тембру и октобру, 
а у прошлој годи-
ни уручено је 899 
ауто-седишта. У 
оквиру поделе суб-
венција пољопривредницима, 
Град је подржао 1.140 пољопри-
вредника, са улагањем од 79 
милиона динара. Одржан је 
први Самит омладинских пред-
ставника Србије, који је окупио 
представнике Министарстава, 

СКГО, НАЛЕД-а, невладиних 
организација, канцеларија за 
младе, предузетничке мреже и 
12 народних посланика. Пред-
ставници Града организовали 
су поделу пакетића у Спортској 
хали „Партизан“ за све малиша-
не до 10 година.

3. дЕспОтОВац
ЕДУКАТИВНА ТРИБИНА
Едукацију на тему превенције вр-

шњачког насиља подржао је Каби-
нет министарке без портфеља, заду-
жене за област родне равноправно-
сти, спречавања насиља над женама 
и економског и политичког оснажи-
вања жена. Едукацији је присуство-
вала и министарка Татјана Мацура, 
која је изразила задовољство због 
великог одзива младих.

Државни секретар Министар-
ства за рад, запошљавање, бо-
рачка и социјална питања Ђорђе 
Тодоров посетио је Центар за со-
цијални рад и Дом за стара лица, 
поводом обележавања 40 година 
од оснивања ове установе. Доче-
кали су га председник СО Никола 
Николић и директорка Центра за 
социјални рад Данијела Лукић.

5. тИтЕЛ
НОВА УЛАГАЊА

Општину Тител посетио је ми-
нистар за јавна улагања Дарко 
Глишић поводом реконструк-
ције Ош „Светозар Милетић“, 
за коју су опредељена средства 
из буџета Министарства за јавна 

улагања. Председник Општине 
мр Драган Божић упознао је ми-
нистра Глишића и са проблемом 
пијаће воде у Тителу, који би тре-
бало да се решава у предстојећем 
периоду.

6. аЛИбУНар
ПРАЗНИчНА ОКУПЉАЊА
Чланови ОО СНС посетили су симпати-

зере и чланове поводом Божића. Одржан 
је Новогодишњи вашар у Локвама, а у сали 
Дома културе у Алибунару и празнична ма-
нифестација са дечјом представом и такми-
чењем талената. Чланови Савета за младе 
посетили су самохраног оца три девојчице 
из Иланџе, и уручили му пакетиће, храну 
и гардеробу за девојчице. Општина и Ту-
ристичка организација организовале су 
манифестацију „Новогодишња чаролија“ 
и поделу пакетића. Општина је награди-
ла најбоље спортисте и спортске раднике 
2024. године.

7. црНа траВа
КИћЕЊЕ ТРГА ЗАЈЕДНО 
СА мАЛИШАНИмА

Заједно са најмлађим суграђанима, организова-
ли смо уређење централног трга и кићење велике 
јелке. У просторијама Омладинског клуба одржан је 
традиционални Новогодишњи базар. Ученици Ос-
новне школе и Предшколске установе поставили су 
продајно-хуманитарне штандове са новогодишњим 
украсима које су малишани сами направили. Деци са 
целе територије наше општине, Деда Мраз је даривао 
новогодишње пакетиће. Чланови Савета за безбед-
ност саобраћаја уручили су 25 дечјих ауто-седишта 
родитељима деце старости до шест година. Редовно 
је организован пријем грађана, обилазак по месним 
одборима и помоћ у решавању захтева.

8. ЛОзНИца
СВЕчАНО ОТВАРАЊЕ НОВЕ САОБРАћАЈНИЦЕ

9. кЛадОВО
УГОВОРИ ЗА 
ЗАПОШЉАВАЊЕ

У сали Скупштине општине Кла-
дово уручени су уговори посло-
давцима за запошљавање особа из 
категорије теже запошљивих, као и 
особама на пракси и њиховим пос-
лодавцима.

Почели су обиласци и разговори са чланством који 
ће бити обављени у свих 56 месних одбора. Редовно 
је, сваке седмице, одржаван штанд на којем је су-
грађанима дељен „СНС Информатор“ и пропагандни 
материјал. Сваке суботе, у просторијама СНС, орга-
низујемо пријем грађана. У присуству великог броја 
родитеља и деце, организована је додела нового-

дишњих пакетића. Одржан је састанак Окружног од-
бора СНС у Шапцу, којим је председавао Бранислав 
Маловић, а састанку су присуствовали сви предсе-
дници градских и општинских одбора, као и градона-
челници Шапца и Лознице. Свечано је отворена брза 
саобраћајница Шабац - Лозница, у присуству пред-
седника Владе Србије Милоша Вучевића и министара.
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11. ВарВарИН
РАЗГОВОР СА ГРАђАНИмА

Организоване су акције разго-
вора са грађанима, којима су врата 
председнице ОО и председни-
це Општине др Виолете Лутовац 
Ђурђевић и њених сарадника сва-
кодневно отворена. Настављено је 
и са обиласком месних заједница, 
сагледана је ситуација са стањем 
атарских путева, на чијем уређењу 
се активно радило протеклих месе-
ци. На последњој седници локал-
ног парлмента у прошлој години, 

донета је одлука о општинском 
буџету за 2025. годину. Предсе-
дница Лутовац Ђурђевић обишла 
је дограђене просторије ПУ „Наша 
радост“, чија је изградња суфинан-
сирана средствима Владе Србије.

14. бЕЛа паЛаНка
ХУмАНИТАРНА АКЦИЈА

Организована је хуманитарна 
акција „Мале игре-велико срце“, а 
прикупљена средства прослеђена 
су за лечење осмогодишње Уне 
Живковић, која болује од цере-
бралне парализе и страбизма. Ак-
цији, која је окупила велики број 
грађана, придружио се и председ-
ник ОО СНС Горан Миљковић који 
је, са сарадницима, обишао штан-
дове и спортске полигоне.

15. србОбраН
КОЛАчИ ЗА НАРОДНУ 
КУХИЊУ

Чланице Уније жена придружи-
ле су се акцији прикупљања слат-
ких пакета за кориснике Народне 
кухиње и обезбедиле више од 40 
килограма колача, који су подеље-
ни корисницима.

16. кУЧЕВО
ПРИЈЕм ГРАђАНА СВАКЕ 
СРЕДЕ

Председник Општине Ненад 
Микић присуствовао је свечаној 
академији поводом Дана ОШ 
„Угрин Бранковић“. Такође, при-
суствовао је представљању прве 
књиге поезије Катарине Делић 
и представљању књиге „Ја сам 
змај“ Аиде Цамовић. Сваке сре-
де председник је обављао раз-
говоре са странкама у кабинету. 
Такође, обишао је МЗ Турија, 
која је уведена у систем одво-
жења смећа, и МЗ Нересница, 
где се уређује парк. Потписао је 
и уговоре о додели подстицај-
них средстава пољопривредни-
цима. Ненад Микић, Драган 
Милосављевић и Иван Рајичић 
организовали су пријем грађа-
на у страначким просторијама. 
Потпредседница Главног од-
бора СНС Невена Ђурић при-
суствовала је дружењу чланства 
у Раброву. Одржан је Годишњи 
концерт фолклорног ансамбла 
Центра за културу „Драган Кец-
ман“.

17. кањИжа
ПРАЗНИчНО ДРУЖЕЊЕ

Традиционално, као и ранијих 
година, чланови ОО СНС обеле-
жили су Бадњи дан и Божић са 
суграђанима. Испред просторија 
странке кувало се вино и чај, уз 
медењаке који су обавезни део 
божићне трпезе.

18. пОжарЕВац
ПОСЕТА ДЕЛЕГАЦИЈЕ ЕУ

Никола Бертолини, шеф 
одељења за сарадњу Делегације 
ЕУ у Србији, састао се у Пожаре-
вцу са представницима локалних 
самоуправа Браничевског и По-
дунавског округа, а тема разго-
вора били су приоритети развоја 
и допринос локалних самоуправа 
у достизању одрживог развоја. 
Асфалтирано је пет улица у три 
пожаревачке месне заједнице. 
Усвојен је буџет Града за 2025. 
годину и најављени су нови 
пројекти (изградња регионалне 
депоније, рехабилитација колово-
за и саобраћајне сигнализације у 
Костолцу, реконструкција парка у 
Пожаревцу). 25. ЛапОВО

УНАПРЕђЕЊЕ ЕНЕРГЕТСКЕ 
ЕФИКАСНОСТИ

Председник Општине Бобан 
Миличић потписао је уговоре са 
24 корисника о суфинансирању 
мера енергетске санације: замену 
столарије, замену котлова на гас, 
замену цевне мреже и радијатора, 
као и уградњу соларних панела. 
Субвенције су одобрене у скла-
ду са расположивим средствима, 
а циљ је унапређење енергетске 
ефикасности у домаћинствима.

У оквиру традиционалне мани-
фестације „Зимска чаролија“, ма-
лишани до десет година старости 
уживали су у дружењу, а главни 
гости били су Деда Мраз и веселе 
маскоте које су измамиле осмех и 
одушевљење. Сва деца добила су 
пакетиће, послужила се соковима, 
кексом и воћем. Недељу дана кас-

није, председница СО Лапово Ми-
рела Раденковић, заменик пред-
седника СО Милан Хршум и заме-
ник председника Општине Марко 
Вељковић посетили су Удружење 
за особе са инвалидитетом „Зора“ 
и поделили пакетиће.

26. араНђЕЛОВац
НОВИ ЦЕВОВОД

Пуштен је у рад цевовод на 
релацији река Качер - језеро Га-
раши, чиме је обезбеђено уредно 
водоснабдевање за наредне го-
дине. Потписан је уговор вредан 
30 милиона евра, који обухвата 
изградњу више стотина киломе-
тара гасоводне мреже у градским 
и сеоским подручјима. Почео је са 
радом локални омбудсман Града 
Крагујевца за грађане Општи-
не Аранђеловац. Организовано 
је потписивање уговора са 239 

студената за доделу општин-
ских стипендија. У организацији 
Канцеларије за ромска питања, 
подељени су пакетићи суграђа-
нима ромске националности. Уп-
риличена је додела 70 дечјих ау-
то-седишта и одржана је обука за 

њихово коришћење. Средствима 
Министарства заштите животне 
средине и Општине, озелењен је 
централни део парка Буковичке 
бање. Новогодишњи базар оку-
пио је велики број излагача и по-
сетилаца.

19. НИШ

УНОШЕЊЕ БАДЊАКА

Традиционалним чином уношења 
бадњака у просторије Градског одбо-
ра, Српска напредна странка у Нишу 

обележила је Бадњи дан. Бадњак је 
унео члан Главног одбора СНС и градо-
начелник Ниша Драгослав Павловић.

22. паНтЕЛЕј
ИНТЕРАКТИВНА РАДИОНИЦА
У кампањи „16 дана 

активизма у борби про-
тив насиља над женама“, 
чланови ОО СНС Пантелеј 
организовали су интерак-
тивну радионицу „Руке 
подршке, не руке на-

сиља“. Општински одбор 
одржао је традиционалну 
поделу пакетића и бадња-
ка за Бадњи дан, на неко-
лико локација, а пре тога 
бадњак је унет у општин-
ске просторије.

20. паЛИЛУЛа
РАЗГОВОРИ СА ГРАђАНИмА
Чувајући традицију и култу-

ру нашег народа, у просторије 
ОО Палилула, на Бадњи дан, 
унет је бадњак, а напредњаци 
су поделили бадњаке својим 
комшијама у насељу Девети мај. 
Сваког викенда, са житељима 
палилулских насеља разгова-
рају активисти Савета за здрав-

ство. Активисти и функционе-
ри странке разговарали су са 
комшијама у насељу Бубањ и 
поделили „СНС Информатор“. 
У страначким просторијама 
одржан је пријем, а председник 
ОО Никола Божић и његови 
сарадници разговарали су са 
грађанима.

23. црВЕНИ крст
ПОЗИВ ЗА ПРЕВЕНТИВНЕ ПРЕГЛЕДЕ
Након уношења бадњака 

у просторије ОО, активисти 
и функционери СНС чести-
тали су суграђанима Бадњи 
дан даривавши бадњаке и 
божићну пшеницу. Председ-
ник ОО Драган Станковић 
посетио је социјално угро-
жене суграђане и упознао 
их са правима и услугама 
социјалне заштите на репу-

бличком и локалном нивоу. 
У приградским насељима и 
селима Доњи Комрен, Попо-
вац и Горња Топоница, ак-
тивисти Савета за здравство 
посетили су своје комшије, 
са којима су разговарали о 
очувању здравља и позвали 
их на превентивне прегледе 
у Дому здравља током акције 
„Отворена врата“.21. НИШка бања

ПОСЕТА СЕЛИмА 24. МЕдИјаНа
ПРАВНА ПОмОћ
Чланови Савета за правна пи-

тања пружали су правну помоћ 
грађанима Медијане сваке дру-
ге среде у месецу. Тим Савета за 

здравство посећивао је старије 
суграђане и упутио их у важност 
физичке активности за очување 
здравља.

Члан Главног одбора СНС и 
председник Општине Душан 
Живковић унео је бадњак у 
просторије ОО. Активисти Саве-
та за здравство посетили су села 
Доња Студена и Чукљеник, где 

су разговарали са мештанима о 
здравственим темама и промо-
висали политику СНС. Руковод-
ство ОО обавило је велики број 
пријема грађана и разговора на 
терену.

10. НОВИ сад

РАДОВИ НА ИНФРАСТРУКТУРИ
Градоначелник Милан Ђу-

рић састао се амбасадором Јер-
меније Ашотом Ховакимианом. 
Одржан је пријем за спортисте 
у Свечаној сали Градске куће. 
Ђурић се састао са саветником 
у Амбасади Француске и ди-
ректором Француског институ-
та Србије Станисласом Пјере-
ом. Присуствовао је и свечаној 
додели уговора за изградњу 
инфраструктуре у организа-
цији Министарства привреде, 
где је Нови Сад добио средства 
за зацевљење канала С-800, 
између Пута новосадског пар-

тизанског одреда и Привред-
никове улице. Градоначелник 
Ђурић и чланица Градског 
већа Вања Петковић уручили 
су уговоре за енергетску сана-
цију у домаћинствима за 180 
породица. Активисти свих мес-
них одбора обилазе чланство и 
разговарају са суграђанима о 
текућим проблемима. Подеље-
ни су пакетићи за најмлађе и 
славски поклони за чланове 
који обележавају Светог Нико-
лу. Активисти МО Слана бара 
одржали су обуку за рад на ра-
чунару за пензионере.

Амбасадори Грчке, Канаде, 
Туниса, Француске и Конга, као 
и заменик директора Францу-
ског института разговарали су 
са градоначелницом др Јеленом 
Раковић Радивојевић и посети-
ли Ужичку гимназију. Центaр 
инклузивна Србија одржао је 
трибину намењену женама, осо-
бама са инвалидитетом. Град 
Ужице је најуспешнија локална 
самоуправа у повлачењу сред-
става из програма прекограни-
чне сарадње, истакнуто је на 
конференцији поводом обја-
вљивања Првог позива за дос-
тављање пројеката ИПА 3 Про-

грама прекограничне сарадње 
Србија-БиХ. Почео је са радом 
Центар за енергетско савето-
вање грађана и мале привреде, 
уз подршку Немачког савезног 
министарства за развој ГИЗ. Ми-
нистар културе Никола Селако-
вић обишао је Градски културни 
центар, Народну библиотеку и 
Стари град, где су реализова-
ни пројекти у оквиру програма 
„Ужице престоница културе Ср-
бије“. Градоначелница Раковић 
Радивојевић разговарала је са 
министарком Татјаном Мацу-
ром о економском оснаживању 
жена, са посебним акцентом 

на жене жртве насиља. Тради-
ционално у сусрет празницима, 
градоначелница је приредила 
пријем за привреднике. Чланови 

ГО СНС организовали су штан-
дове на више локација, делили 
„СНС Информатор“ и разгова-
рали са суграђанима.

12. ЛЕбаНЕ
СОЛИДАРНОСТ 
НА ДЕЛУ

Поводом Међународног 
дана људске солидарности, 
одећом је напуњена Кућица 
солидарности. Чланице Ак-
тива жена сопственим сред-
ствима купиле су слаткише 
које су поклониле цркви како 
би се направили божићни па-
кетићи за најмлађе.

27. сУбОтИца
ПРОЈЕКАТ „чИСТА СРБИЈА“
Почела је реализација пројекта 

„Чиста Србија“, а градоначелник 
Стеван Бакић истакао је да овим 
пројектом Град развија комуналну 
инфраструктуру, на коју поједини 
грађани чекају више деценија. У 
структури пројекта налази се 110 
километара канализационе мреже 
и два постројења за пречишћа-
вање отпадних вода. У Привред-
ној зони „Мали Бајмок“ положен 
је камен-темељац за изградњу 
фабрике аустријске компаније 

„Feller“, која производи каблове 
за напајање. Градоначелник Бакић 
обишао је завршне радове на ре-
хабилитацији бициклистичке ста-
зе на Сегединском путу. Одржани 
су 55. Сусрети професионалних 
позоришта лутака Србије. Суботи-
ца није организовала дочек Нове 
године на градском тргу због не-
среће на новосадској Железничкој 
станици, а новац је преусмерен 
младима. Одржан је Зимски вашар 
„Винтерфест“.

13. УжИцЕ
БРОЈНИ ПРОЈЕКТИ
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28. баЧ
ШАЛТЕР ЗА ПРЕДУЗЕТНИКЕ

Сектор предузетништва При-
вредне коморе Србије, у сарадњи 
са Општином, свечано је отворио 
Шалтер за предузетнике у Бачу. 
Председница Општине Лела Ми-
линовић присуствовала је откри-
вању спомен-обележја јунацима 
из Бачког Новог Села и подели бо-
рачких легитимација. Божићни ба-
зар, последња у низу активности 
које су одржане у склопу манифес-
тације „Новогодишње загревање“, 
реализован је на Градском тргу.

29. кОВИН
ПОСТАВЉАЊЕ СЕмАФОРА

Ученици другог разреда OШ 
„Десанке Максимовић“ освојили 
су престижну награду на међуна-
родном eTwinning пројекту „For a 
sustainable life, take аction. Let the 
world change“. Одржана је промо-
ција књига Славише Павловића, 
а Установа за пружање дневних 
услуга социјалне заштите „Ласта“ 
организовала је изложбу у гале-
рији Центра за културу. Наставник 
Змајеве основне школе Дејан Кре-
цуљ добитник је престижног при-
знања „Витез толеранције“. Одр-
жан је Празнични базар ученичких 
парламената. Постављена је звуч-
на сигнализација на семафорима.

30. кОВаЧИца
ПРАЗНИчНЕ 
мАНИФЕСТАЦИЈЕ

На општинском тргу одржана 
је  манифестација „Новогодишња 
чаролија за најмлађе“, која је оку-
пила бројне малишане и њихове 
породице. Општина је организо-
вала седму манифестацију „Јел-
ка пријатељства“, у сарадњи са 
Предшколском установом и Ту-
ристичком организацијом. Штан-
дове Божићно-новогодишњег 
вашара посетили су председник 
Општине Петар Вишњички, заме-
ник председника Мирослав Томаш 
и директорка Туристичке органи-
зације Драгана Латовљев. Одр-
жана је свечаност поводом уписа 
Ковачичког наивног сликарства 
на Репрезентативну листу нема-
теријалне културне баштине чо-
вечанства УНЕСКО-а, а свечаност 
је отворила председница Владе 
АПВ Маја Гојковић. Потписани су 
уговори о финансирању пројеката 
у областима културе и пољопри-
вреде.

34. сМЕдЕрЕВО
СмЕДЕРЕВСКА чАРОЛИЈА

Поводом празника, град је за-
сијао у новом руху и манифес-
тацијом „Смедеревска чаролија“ 
обрадовао најмлађе становнике. 
У простору „Гранда“ приређено 
је бајковито новогодишње изне-
нађење које је измамило осмехе 
смедеревских дечака и девојчица.

35. МаЛИ зВОрНИк
ОБНОВА ЈАВНИХ ОБЈЕКАТА

Саветник председника Србије 
за регионална питања Адам Шу-
кало, заједно са руководством 
локалне самоуправе, обишао је 
Дом здравља, деонице путева у 
МЗ Цулине предвиђене за асфал-
тирање, као и засеоке у Великој 
Реци у којима су у току радови. На 

згради Ватрогасног дома заврше-
на је израда изолације фасаде, као 
и изградња купатила са тоалетима 
у склопу објекта. Нани Пољанец, 
који у Словенији води Народни 
музеј посвећен краљу Алексан-
дру Првом Карађорђевићу, и 
председник Општине Зоран Јев-
тић обишли су Подземни град 
Карађорђевића и  договорили са-
радњу између две установе култу-
ре у циљу унапређења туристичке 
понуде.

37. прОкУпљЕ
НАСТАВАК КАПИТАЛНИХ 
ПРОЈЕКАТА

На седници Скупштине гра-
да, усвојен је градски буџет за 
наредну годину. Према речима 
градоначелника Мирослава Ан-
товића, овакав буџет обезбе-
диће потребе свих корисника и 

наставак капиталних инвести-
ција. Планиран је наставак са-
нације депоније „Дунек“, као и 
реконструкција Градског базена, 
уређење путне и водоводне ин-
фраструктуре у граду и селима, 
унапређење безбедности са-
обраћаја.

38. срЕМскИ 
карЛОВцИ
СТУДЕНТСКЕ СТИПЕНДИЈЕ

Председник Општине Дражен 
Ђурђић уручио је увећане сту-
дентске стипендије најбољим сту-
дентима за школску 2024/2025. 
годину. Ђурђић је на Светски дан 
волонтера обишао Дом Црвеног 
крста и потписао анекс уговора 
за набавку брашна за Народну 
кухињу. Жене из удружења „Тра-
диција кроз векове“ са централ-

ног Косова и Метохије посетиле 
су Сремске Карловце, где их је 
дочекао председник Општине са 
сарадницима.

39. ВЕЛИка пЛаНа
САСТАНАК СА 
ПРИВРЕДНИЦИмА

У школама у Марковцу, Ракинцу 
и Новом Селу обележена је Не-
деља науке. Председник Општине 
Страхиња Павешковић уручио је 
новогодишње пакетиће девојчи-
цама из Клуба за девојчице у Ста-
ром Селу, као део сарадње са Еку-
менском хуманитарном организа-
цијом. Павешковић је уручио 164 
уговора корисницима средстава 
за развој пољопривреде. Одржан 
је састанак привредника и пред-
ставника локалне самоуправе. 
Велика Плана добија Канцеларију 
за младе.

канцеларија за ким

Уочи новогодишњих и божићних празника 
малишанима на Косову и Метохији уручени су 
пакетићи, дар председника Србије Алексан-
дра Вучића. Пакетићи су уручени деци која 
похађају ПУ „Колибри“ у Коретишту, Горњем 
Кусцу, Станишору, Партешу и шилову. Такође, 
малишанима из предшколских установа „Бам-
би“ у Сочаници и „Весело детињство“ Лешак 
подељени су новогодишњи пакетићи које су, 
заједно са Деда Мразом, уручили председник 
Привременог органа Лепосавић Зоран Тодић и 

представник Српске листе Славко Сими.
Деца у Ош „Марко Рајковић“ и ПУ „Ђурђевак“ у 

Врбовцу, као и ученици школе „Младен Марковић“ 
у Витини добили су празничне пакетиће, као дар 
председника Србије Александра Вучића. Пакетиће 
су добили и малишани из вртића „Пчелица Маја“ у 
Великом Ропотову, као и ученици нижих разреда 
основних школа „Вељко Дугошевић“ у Ранилугу, 
„Трајко Перић“ у Великом Ропотову, „Десанка Мак-
симовић“ у Kосовској Kаменици, „9. мај“ у Kололе-
чу и „Братство“ у селу Стрезовце.

ПАКЕТИћИ ЗА ДЕЦУ ДАР ПРЕДСЕДНИКА СРБИЈЕ

ПОмОћ ДЕЦИ И мЛАДИмА ОБОЛЕЛИм 
ОД ТЕШКИХ И РЕТКИХ БОЛЕСТИ

ПАКЕТИћ ЗА АНђЕЛУ ТРАЈКОВИћ

ПОмОћ ЗА 20 СРПСКИХ 
ПОВРАТНИчКИХ ДОмАћИНСТАВА

32. граЧаНИца
ДЕчЈИ ФЕСТИВАЛ
Представници Општи-

не Грачаница нового-
дишњим пакетићима 
обрадовали су малиша-
не ПУ „Наша радост“ у 
Угљару и децу Предш-
колске установе „Ђурђе-
вак“. Новогодишњим 
поклонима обрадовани 
су и штићеници Куће за 
омладину и Дома за ста-
ре у насељу Падалиште. 

Упркос хладном времену, 
више десетина малишана 
са родитељима, бакама 
и декама окупило се на 
платоу испред Општине 
на првом Дечјем фести-
валу на којем су малиша-
не забављали „Авантура 
аниматори“. Такође, за-
вршени су радови на ас-
фалтирању четири улице 
у Добротину.

Канцеларија за КиМ 
је и ове године, сада већ 
традиционално, обезбе-
дила новогодишње и бо-
жићне пакетиће за наше 
малишане из српских 
средина деци школског 
и предшколског узра-
ста. Новогодишња жеља 
је испуњена и Анђели 

Трајковић из Грачанице, 
која се годинама бори са 
тешком болешћу, а која 
је изразила жељу да у па-
кетићу буде беба лутка. 
Њену жељу је препозна-
ла Канцеларија за КиМ, 
а Анђелу је истог дана 
посетио Деда Мраз са пу-
ним рукама поклона.

Канцеларија за 
КиМ, у оквиру Про-
грама помоћи повра-
тничким заједница-
ма, донирала је за 20 

српских домаћинста-
ва у Призрену и Сре-
дачкој Жупи уређаје 
беле технике и на-
мештај.

Канцеларија за КиМ 
и ове године издвоји-
ла је значајна сред-
ства за додатну фи-
нансијску помоћ деци 
и младима оболелим 
од тешких и ретких 
болести на простору 
КиМ. Овом акцијом, 
ове године обухваће-
но је 228 деце и мла-
дих, а Канцеларија 
за КиМ издвојила је 
за те намене више од 
14 милиона динара. 
Једнократна помоћ 

подељена je у три ка-
тегорије, у складу са 
тежином обољења 
детета и креће се у 
распону од 25.000 до 
100.000 динара, а ко-
рисници су истовре-
мено и примаоци туђе 
неге и помоћи. Реч је о 
деци и младима који 
болују од церебралне 
парализе, малигних 
обољења, аутизма, 
епилепсије и других 
обољења и тешких 
стања.

33. ВрњаЧка бања

ОТВАРАЊЕ мОРАВСКОГ 
КОРИДОРА
Отварањем Моравског коридора, Врњачка Бања 

се нашла на мрежи ауто-путева. Деоницу Коше-
ви - Врњачка Бања отворио је председник Алек-
сандар Вучић, а догађају су, поред чланова Владе, 
присуствовали и чланови ОО СНС и више хиљада 
грађана. Председник СНС Милош Вучевић и пред-
седник ИО СНС Дарко Глишић отворили су нове 
страначке просторије у Врњачкој Бањи. Активисти 
ОО делили су „СНС Информатор“ и други про-
пагандни материјал на штандовима. Настављено 
је одржавање састанка месних одбора, састанака 
савета и акција пријема грађана. Председник ОО 
Бобан Ђуровић и други чланови одбора подржали 
су акцију добровољног давања крви. Организо-
вали смо поделу пакетића деци чланова странке. 
Одржана је промоција документарног филма о 37. 
моторизованој бригади из серијала „Херојске бри-
гаде“. Врњачка Бања добитник је престижне награ-
де „Лидер у велнес туризму“. Гост Бање био је ам-
басадор Јерменије Ашот Ховакимиан. Трећу годину 
заредом, учествујемо у пројекту „Засади дрво“.

31. срЕМска МИтрОВИца
СЕРТИФИКАТ ЗА „СРЕм ФОЛК ФЕСТ“ 
У дворишту школе у Лаћарку започето је 

постављање савремене расвете. Осамдесет де-
вет грађана Сремске Митровице остварило је 
право на финансијску подршку за спровођење 
мера енергетске санације својих објеката. 
Председница Покрајинске владе Маја Гојковић 

уручила је сертификате „Најбоље из Војводи-
не“ за 28 нових корисника. Ову ознаку добио 
је и сремскомитровачки „Срем фолк фест“. Су-
пруга председника Србије Тамара Вучић пра-
тила је концерт Камерног оркестра „Соноре“ 
у Позоришту „Добрица Милутиновић“, а прву 

даму дочекао је градоначелник Бранислав Не-
димовић. Министар здравља Златибор Лончар 
и покрајински секретар за здравство Милан 
Попов обишли су радове на Поликлиници. У 
Лаћарку је одржана акција добровољног да-
вања крви.

36. зрЕњаНИН
НОВОГОДИШЊИ ПРИЈЕм

Традиционални новогодишњи коктел окупио 
је велики број чланова и симпатизера странке у 
просторијама Градског одбора СНС. Председник 
ГО Симо Салапура, заједно са сарадницима, ор-
ганизовао је пријем грађана. Током три године 
пројекта „Да нам села буду ближа“, уређено је 
35 километара асфалта, санирана су 32 објекта, 
завршена су улагања у осам школа, очишћено је 
14 дивљих депонија и организовано је више од 
40 посета газдинствима и предузетницима. Ми-
нистарка привреде Адријана Месаровић уручила 
је градоначелнику Салапури уговор за изградњу 
кружне раскрснице, тротоара и расвете у радној 
зони „Југоисток“. Градоначелник Салапура и в.д. 
помоћника министра туризма и омладине Ива-
на Антонијевић потписали су уговор о успоста-
вљању Омладинског центра и обнови тзв. Куће 
Михајла Пупина у насељу Мала Америка.
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41. ВрањЕ
ПОДЕЛА ПАКЕТИћА

Уочи зимских празника, чла-
нови Градског одбора СНС по-
делили су пакетиће малишанима 
из 17 месних одбора. Организа-
ција догађаја поверена је Ненаду 
Милојевићу и члановима Савета 
за социјална питања. Акцијом је 
обухваћена подела 600 пакетића 
и фотографисање са Деда Мразом.

42. сЕЧањ
РАДОВИ У КОНАКУ И ЈАШИ 
ТОмИћУ

Општина је обезбедила сред-
ства за реконструкцију дела тро-
тоарске стазе у насељу Конак, 
а радове је обишао председник 
Општине Небојша Мељанац. У 
палати „Србија“ у Београду пот-
писан је уговор између Министар-
ства за бригу о селу и Општине 
Сечањ, којим су обезбеђена сред-
ства за опремање и уређење Дома 
културе у месту Јаша Томић.

43. ИНђИја
ОБИЛАЗАК СУГРАђАНА

Активисти ОО СНС су на 
Бадњи дан, у пешачкој зони, де-
лили суграђанима бадњаке и 
симболичне поклоне. Подели 
бадњака присуствовао је и Марко 
Гашић, потпредседник ОО СНС, 
који је суграђанима пожелео 
срећне празнике и добро здра-
вље. Током јануара, активисти 
су обилазили суграђане, чести-
тали им Нову годину и делили 
календаре. Такође, обилазили су 

и домаћинства уочи крсних слава 
и домаћинима уручивали симбо-
личне поклоне. Средства за све 
акције обезбеђена су из донација 
чланова и симпатизера странке.

44. ВЛадИМИрцИ
ХУмАНИТАРНЕ АКЦИЈЕ

Одржане су седнице месних од-
бора Риђаке, Кујавица, Меховине, 
Скупљен, Лојанице и Вукошић на 
којима се разговарало о актуелној 
политичкој ситуацији у земљи и о 
проблемима на локалу. Страначки 
функционери и активисти, сваке 
суботе, разговарају са суграђанима 
у страначким просторијама, а сваке 
седмице на штандовима деле „СНС 
Информатор“ и страначки промо-
тивни материјал. Одржане су две 
хуманитарне акције у МО Кујавица 
и социјално угроженим породи-
цама уручени су пакети са намир-
ницама. Подељени су пакетићи за 
сву децу до осмог разреда основне 
школе. У сарадњи са Агенцијом за 
безбедност саобраћаја, Општина 
је поделила дечја ауто-седишта, 
уз едукацију за њихово правилно 
коришћење.

45. пЕтрОВац На 
МЛаВИ
НОВИ АСФАЛТ

Асфалтирана је Македонска 
улица у насељу Ждрело, у дужини 
од 260 метара. Радови су изведе-
ни у оквиру општинског пројекта 
асфалтирања више деоница у на-
сељима Дубочка, Велики Поповац 
и у самом граду.

47. ВЕЛИкО градИШтЕ
ПРИЈЕм ЗА НАЈАКТИВНИЈЕ 
чЛАНОВЕ

Чланови ОО СНС организовали 
су пријем за најактивније чланове. 
Испред Општинског одбора прису-
тнима се обратио председник ОО 
Владимир Штрбац. Разговарало се 
о идејама и плановима за будућ-
ност, а свим присутним члановима 
подељени су пригодни поклони.

48. рУМа
ПОмОћ У СВИм АКЦИЈАмА

Председник ОО СНС, сваке сре-
де у месецу, организује разговор са 
грађанима. Подељени су поклони за 
чланове који славе Светог Николу. 
Одржан је састанак Уније младих 
на којем је изабрано руководство и 
договорене смернице за даље де-
ловање. Учлањења су настављена 
уобичајеном динамиком. Странач-
ки активисти помагали су у акција-
ма које је иницирала Општина за 
све грађане Руме (подела нового-
дишњих пакетића и подела дрва за 
социјално угрожене).

49. МаЛО црНИЋЕ
ПРОНАТАЛИТЕТНА 
ПОЛИТИКА

Организован је пети круг доде-
ле дечјих ауто-седишта. Број но-
ворођених беба у 2024. години уд-
востручио се у односу на претхо-
дне године и поносни смо јер мере 
пронаталитетне политике, које се 
спроводе на државном и локалном 
нивоу, дају резултат. Деци из со-
цијално угрожених породица по-

дељени су пакетићи, а круна нашег 
рада је успешан програм подршке 
пољопривредницима.

50. бУјаНОВац
ПРИЈЕм ГРАђАНА

У току децембра одржана су два 
састанка Општинског одбора. Та-
кође, у просторијама странке вршен 
је и пријем грађана и разговорало се 
о начину на који да им се помогне.

51. стара пазОВа
НОВА СПОРТСКА ХАЛА

Стари Бановци ће ове године 
добити савремену, вишенаменску 
спортску халу. Објекат спортске 
сале „Баир“ је мултифункционална 
дворана, намењена за одржавање 
спортских и других манифестација. 
Има око 1300 седећих места и 1200 
квадрата спортских терена.

52. баЧка тОпОЛа
ПРАЗНИчНИ ПОКЛОНИ

Чланови ОО СНС поделили су 
пакетиће деци симпатизера и чла-
нова странке и улепшали им праз-
нике. Средства за пакетиће при-
купљена су од донација чланова и 
симпатизера странке.

53. НОВа црња
ПАКЕТИћИ ЗА мАЛИШАНЕ

У Општини Нова Црња редовно 
се одржавају разговори са грађа-
нима. Традиционално, као и сваке 
године, Општина је деци до шест 
година обезбедила пакетиће за 
Нову годину.

46. трстЕНИк
ОТВОРЕН ДЕО мОРАВСКОГ 
КОРИДОРА

Свечано је отворена деоница 
Моравског коридора Крушевац-
Трстеник-Врњачка Бања, која 
представља огроман корак за 

Расински округ и за целу Србију. 
Чланови Уније младих и Уније 
жена организовали су празнично 
дружење и радну акцију. 55. ЛајкОВац

чИШћЕЊЕ КАНАЛА мАКИШ

Чланови ОО СНС Лајковац 
и чланови свих месних одбора 
одржали су састанке. Штанд 
је одржан два пута, при чему 
су, поред активиста, били при-
сутни и функционери, који су 
разговарали са суграђанима. 
На штанду је дељен „СНС Ин-
форматор“ и пропагандни ма-
теријал. Просторије ОО биле су 
отворене за разговор са грађа-
нима од 15 до 18 часова. Чла-
нови ОО, из сопствених сред-
става, обезбедили су нового-
дишње пакетиће за децу до 10 
година старости. Асфалтиран је 
пут за Човку, пут за Петроније-

виће, пут Непричава-Руклада... 
У зони школе у Селу Лајковцу 
постављена је заштитна ограда, 
а у вароши је очишћен главни 
канал „Макиш“.

58. књажЕВац
ПРАЗНИчНА 
РАДОСТ

Новогодишњи и божићни 
празници обележени су све-
чано. У сарадњи са Домом 
културе, Општина је обезбе-
дила око 1.500 пакетића за 
малишане у граду и још око 
1.100 пакетића за децу која 
живе у селима књажевачке 
општине.

60. бабУШНИца
АУТО-СЕДИШТА ЗА БЕБЕ

Поделом 36 дечијх ауто-се-
дишта родитељима малишана 
рођених у 2024. години, Општи-
на и Агенција за безбедност са-
обраћаја наставиле су акцију по-
већања безбедности у саобраћају. 
У сали СО Бабушница одржан је 
састанак са председницима савета 
месних заједница. Деветоро ви-
сокошколаца добило је уговоре о 
стипендирању (као студенти дефи-

цитарних занимања и као студенти 
са просечном оценом 8,50), које 
је уручила председница Општине 
Ивана Стојичић.

62. љИг
СТРАНАчКИ САСТАНЦИ

Одржани су састанци месних 
одбора Калањевци, Пољанице, Ка-
дина Лука и љиг, као и састанак 
Општинског одбора СНС љиг, на 
којима смо анализирали постигнуте 
резултате у претходном периоду.

59. зајЕЧар
РАЗГОВОРИ СА ГРАђАНИмА

У великој сали Скупштине 
града, 86 пољопривредних 
произвођача потписало је уго-
воре за доделу субвенција за 
набавку прикључне механиза-
ције. Од 2017. године потписа-
но је више од 1.150 уговора са 
пољопривредницима и из град-
ске касе издвојено је више од 
75 милиона динара. Члан Пред-
седништва СНС Бошко Ничић, 
са сарадницима, обишао је ра-

дове на уређењу улице Васи-
лија Ђуровића Жарког у Заје-
чару и реконструкцију улице 
у Вражогрнцу. Пут ка селу Гр-
лиште ускоро ће бити комплет-
но уређен и асфалтиран, а и те 
радове су обишли Ничић и са-
радници. Ничић је разговарао 
и са мештанима села Лесковац, 
где је у току чишћење муља из 
Грлишког језера, а ускоро ће 
бити уређена и сеоска школа.

54. ВЛасОтИНцЕ
НОВИ мОСТ У ГЛОЖАНУ

Министарство грађевинар-
ства, саобраћаја и инфраструк-
туре издало је локацијске усло-
ве за изградњу новог моста на 
Јужној Морави у Гложану, који 
ће заменити стари, направљен 
пре једног века. Представници 
немачких компанија „Асклепи-
ос клиника“ и „Елан“ боравили 
су у Власотинцу ради иниција-
тиве да се у оквиру Техничке 

школе формира радионица за 
прецизну механику где би се 
школовали ученици, а затим 
направио и погон за израду ме-
дицинске опреме. Општина је 
купила на аукцији део објекта 
некадашњег Грађевинског пре-
дузећа у наставку Валчићеве 
палате. Планирамо да ту буду 
обједињен део служби и пре-
дузећа.

57. краљЕВО
ПОСЕТА ДЕЛЕГАЦИЈЕ ИЗ КИНЕ
Градски одбор СНС свеча-

но је отворио нове страначке 
просторије. Одржани су са-
станци свих месних одбора и 
свих савета, и на њима су су-
мирани резултати рада и до-
говорене наредне активности. 
Чланови Уније младих и Савета 
за родну равноправност одр-

жали су штандове на градској 
пијаци. Чланови ГО СНС угос-
тили су амбасадора НР Кине Ли 
Минга и делегацију КП Кине, 
као и члана Председништва 
СНС др Петра Петковића, а 
дочекали су их др Предраг Тер-
зић, Мирко Игњатовић, Новица 
Лишанин и активисти.

40. прИбОј
ОБНОВА ГЛАВНЕ УЛИЦЕ

Реконструисана је и трећа 
деоница главне улице у Старом 
Прибоју. Делегација Општине 
посетила је повређеног дечака 
Ахмета Халиловића (12), који 
је настрадао у шуми, током 
извлачења огревног дрвета. 
Буџет Општине и у наредној 
години биће више од две ми-
лијарде динара. Министар ту-
ризма и омладине Хусеин Ме-
мић посетио је Прибој поводом 

реконструкције главне улице 
у старом делу града. Средства 
од 39 милиона динара обезбе-
дило је Министарство туризма 
и омладине, а подршка није 
изостала ни код других локaл-
них пројеката. Министарство 
привреде издвојиће 50 мили-
она динара за санацију улица у 
градском подручју. Обезбеђе-
ни су новогодишњи пакетићи 
за ромску децу.

61. бЕЧЕј
НОВО САНИТЕТСКО ВОЗИЛО

Манифестација „Зимско ве-
сеље“ свечано је отворена у Ба-
чком Петровом Селу, у сарадњи 
са удружењем „Млади за наше 
село“ и уз подршку Општине, 
Туристичке организације и Кан-
целарије за младе. Председник 
Општине др Вук Радојевић, 

заједно са в.д. директором Дома 
здравља др Биљаном Јовановић 
и чланом Општинског већа Да-
видом Туфегџићем, присуство-
вао је примопредаји новог сани-
тетског возила које је купљено 
уз подршку Покрајинског секре-
таријата за здравство.

56. ОпОВО
НОВОГОДИШЊИ ВАШАР
Новогодишњи вашар, у органи-

зацији Општинске народне биб-
лиотеке, а под покровитељством 
Општине, одржан је у простору 
нове пијаце. Локална самоуправа, 
на челу са Анком Симин Дамјанов, 
организовала је „Новогодишњи 

караван осмеха и среће“, акцију у 
којој су подељени пакетићи за сву 
децу до трећег разреда основне 
школе. Током новогодишње ноћи, 
заменик председника Општине 
Драган Угринов обишао је дежур-
не службе и донео им послужење.
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грАД беогрАД БРИГА О ГРАЂАНИМА

74. бЕОград

НАЈВЕћИ ЕВРОПСКИ ГРАД СА БЕСПЛАТНИм ЈАВНИм ПРЕВОЗОм
Европска комисија: 

Београд највећи европ-
ски град са бесплатним 
јавним превозом

„Београд, главни 
град Србије, 1. јануара 
2025. увео је бесплат-
ни јавни превоз за све 
своје становнике. Са 
популацијом од 1,7 ми-

лиона грађана, постао је највећи европ-
ски град који је усвојио такву политику“, 
истакнуто је у тексту на званичном сајту 
Европске комисије.

Званичници ЕК пренели су изјаву 
градоначелника Александра Шапића 
да путници више неће морати да купују 

карте за аутобусе, трамваје и тролејбусе, 
чиме се Београд придружио градовима 
попут Луксембурга, Талина и Монпељеа 
у прихватању бесплатног јавног пре-
воза. Истакнуто је да је градоначелник 
Шапић најавио и велику реформу возног 
парка, наводећи да до краја 2025. годи-
не ниједно возило неће бити старије од 
две године, осим оних купљених 2022. 
године.

„Очекује се да ће ове мере смањити 
гужве у саобраћају, смањити емисије 
штетних гасова и промовисати одржи-
вију мобилност. Очекује се да ће систем 
метроа додатно трансформисати понуду 
јавног превоза“, закључено је у тексту на 
сајту ЕК.

градскИ ОдбОр бЕОград

ДРУЖЕЊЕ АНЕ БРНАБИћ СА АКТИВИСТИмА

Повереница ГО СНС Београд Ана 
Брнабић одржала је састанке са члано-
вима месних одбора у Новом и Старом 

Миријеву, Малом Мокром Лугу, Борчи, 
Крњачи, Вишњици, централном делу 
Звездаре, Реснику и Барајеву. Она је 

присуствовала и седници Одборничке 
групе „Александар Вучић - Београд су-
тра“.

64. раЧа
ЛАПТОПОВИ ЗА 
ОПШТИНСКУ УПРАВУ

Министарство за државну упра-
ву и локалну самоуправу донирало 
је 20 лаптоп рачунара Општин-
ској управи. Донацију је уручио 
државни секретар Ђорђе Дабић, 
након чега је одржан састанак 
којем је присуствовао и в.д. помоћ-
ника министра Јован Кнежевић. 
Општина је потписала Споразум 

о међуопштинској сарадњи, којим 
се оснива заједничка канцеларија 
заштитника грађана која ће убу-
дуће, осим у Крагујевцу, услуге из 
области заштите и остваривања 
права, пружати и становницима 
Раче, Аранђеловца и Кнића.

66. сУрдУЛИца
ПРЕДСТАВА ЗА НАЈмЛАђЕ

Чланови ОО СНС, поводом но-
вогодишњих празника, органи-
зовали су приредбу за најмлађе 
и угостили Деда Мраза и његове 
пријатеље у доброј атмосфери и 
уз поделу празничних пакетића.

67. ИрИг
ПОмОћ 
ПОЉОПРИВРЕДНИЦИмА

Седам пољопривредника потпи-
сало је уговоре којима се регреси-
ра део трошкова набавке опреме 
и машина. За шесторо најбољих 
студената, локална самоуправа 
обезбедила је новчане награде. 
Повећана су средства за најуспеш-
није студенте са 30. 000 на 50.000 
динара. Опремљено је новоформи-
рано одељење интерне медицине 
у Дому здравља. ЈП „Комуналац“ 
добило је нову механизацију за 
чишћење снега. Подељено је 750 
пакетића у организацији Туристич-
ке организације и локалне самоу-
праве.

68. пЕЋИНцИ
40.000 ДИНАРА СВАКОЈ 
БЕБИ  

Председник Општине Синиша 
Ђокић уручио је једнократни нов-
чани додатак за новорођенче, у 
износу од 40.000 динара, породи-
ци Јосимов из Обрежа. Истакао је 
да подршка породицама које до-
бију бебу траје дуже од деценију 
и да ће у овој подели по 40.000 

динара добити 101 породица, која 
је пријавила принову од 1. маја до 
16. децембра 2024. године.

70. сВИЛајНац
СОЛАРНА ЕЛЕКТРАНА У 
ПРИРОДЊАчКОм ЦЕНТРУ

Општину је посетила министар-
ка државне управе и локалне са-
моуправе Јелена Жарић Kоваче-
вић и в.д. директора Kанцеларије 
за дуално образовање Габријела 
Грујић, поводом успешног спро-
вођења дуалног образовања 
заједно са компанијом „Регент“. 
Министарка рударства и енерге-
тике Дубравка Ђедовић Хандано-
вић и министар за јавна улагања 
Дарко Глишић доделили су уго-
воре о суфинансирању изградње 
соларне електране у објекту При-
родњачког центра. Општина је 
организовала поделу пакетића за 
сву децу до 10 година.

72. ОсЕЧИНа
АСФАЛТ КА КИКУ

Организована је подела ново-
годишњих пакетића за децу до 15. 
година у просторијама Српске на-
предне странке. Потписан је уго-
вор за асфалтирање 1,5 киломе-
тара пута ка насељу Кик, уз помоћ 
Министарства привреде.

73. жабарИ
ПАКЕТИћИ ЗА СВЕ 
мАЛИШАНЕ

Општина, Центар за културу и 
Туристичка организација обезбеди-
ли су пакетиће и дружење са Деда 
Мразом за сву децу у вртићима у 
Жабарима и Александровцу, као и за 
ученике од првог до четвртог разре-
да и малишане у Удружењу „Кључ“. 
Општина је обрадовала и најмлађе 
суграђане из социјално угрожених 
породица са по 3.000 динара.

69. ВрШац
ПОДЕЉЕНО 500 СТУДЕНТСКИХ 
КАРТИЦА

Члан Градског већа Марио 
Опричић присуствовао је све-
чаном обележавању Дана За-
вода за јавно здравље „Панче-
во“. Мали час историје о Жарку 
Зрењанину одржан је у Павли-
шу. Отворена је изложба „Топ 
10 Мађарског националног 
музеја“. Обележен је Светски 
дан ромског језика. Одржана је 
изложба корисника Специјал-
не болнице за психијатријске 
болести у Градском музеју. 

Обележен је Светски дан борбе 
против дијабетеса. Дом омла-
дине организовао је конкурс за 
ученике средњих школа. Служ-
ба хитне медицинске помоћи 
добила је ново возило и сет 
вредне опреме опреме. Градо-
начелница Драгана Митровић 
уручила је петстоту студентску 
картицу. Обележен је Нацио-
нални празник Румуније и одр-
жан је концерт Националног 
савета Румуна.

71. МЕдВЕђа
ПОмОћ СТАРИЈИм СУГРАђАНИмА
Председник ОО СНС Дра-

ган Кулић одржао је састанак 
у страначким просторијама са 
директорима јавних устано-
ва и председницима месних 
заједница. Директор Центра за 

социјални рад, заједно са герен-
то-домаћицама, обишао је ста-
рије суграђане у циљу помоћи 
у обезбеђивању исхране, у одр-
жавању личне и кућне хигијене, 
као и у загревању просторија.

63. кУрШУМЛИја
НОВИ АСФАЛТ

Асфалтиран је пут у селу 
Мачковац, чиме је спојен за-
сеок Чарапићи са засеоком 
Симићи. Такође, завршено је 
асфалтирање прилаза у улици 
Душка Радовића у Микуљан-

ском насељу, као и асфал-
тирање два прилаза у Ка-
рађорђевој улици. Све радове 
обишао је председник Општи-
не Војимир Чарапић и разгова-
рао са мештанима.

65. пЛаНдИШтЕ
НАГРАДА ЗА ШКОЛУ 
ИЗ ВЕЛИКЕ ГРЕДЕ

Општине Пландиште, зах-
ваљујући Савету за безбед-
ност саобраћаја, наставила је 
са поделом ауто-седишта за 
децу рођену током 2024. го-
дине. Спортски савез органи-
зовао је традиционалну мани-
фестацију „Избор спортисте 
године“, а КУД „Вук Караџић“ 
велики годишњи концерт. 
Црвени крст и Општина ор-
ганизовали су манифестацију 
у оквиру које су волонтери 
обилазили насељена места 
и делили пакетиће. У склопу 
Дана информатике у школама 
Војводине 2024, школа из Ве-
лике Греде проглашена је за 
најуспешнију у Војводини на 
конкурсу Центра за развој на-
уке, технологије и информа-
тике и Покрајинског секрета-
ријата за образовање. Усвојен 
је предлог листе кандидата 
за доделу новчане помоћи 
студентима прве године ос-
новних, мастер и докторских 
студија. Покрајинска влада 
определила је средства за 
набавку опреме за Дом за ду-
шевно оболеле у Старом Лецу. 
Новогодишњи базар окупио је 
велики број посетилаца.
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СНС ПАНОРАМА

82. зВЕздара
ПРИЈЕм ГРАђАНА

75. барајЕВО
ПАКЕТИћИ ЗА НАЈмЛАђЕ
Сваког понедељка 

одржавале су се се-
днице ОО СНС и 
састанци свих МО. 
Активисти и функ-
ционери редовно су 
одржавали штандо-
ве на више локација 
у центру. Поводом 
Међународног дана 
особа са инвалиди-
тетом, активисти ОО 
посетили су више 
особа са инвали-
дитетом. Активи-
сти и функционери 
обишли су чланове 
који славе Светог Ни-
колу и честитали им 
славу. Такође, и ове 
године су из личних 
средстава обезбеди-
ли пакетиће за децу.

79. НОВИ бЕОград
ВУчЕВИћ И БРНАБИћ 
СА АКТИВИСТИмА

Председник Српске напредне 
странке Милош Вучевић и по-
вереница Градског одбора СНС 

Београд Ана Брнабић одржали су 
радни састанак са чланством Но-
вог Београда.

81. саВскИ ВЕНац
ИРЕНА ВУЈОВИћ СА мАЛИШАНИмА

У Парку отвореног срца у 
Кући краља Петра подељени 
су пакетићи за децу са Савског 
венца. Организовани су бес-
платни курсеви енглеског јези-
ка за пензионере. Обновљена 
је фасада у Улици Милоша По-
церца 21. Општина је потпи-
сала уговоре за инвестиционо 
одржавање амбуланти са Ми-
нистарством локалне самоу-
праве, као и за финансирање 
изградње соларних електрана 
са Министарством рударства и 
енергетике. Општина је обез-
бедила бесплатне карте за 
позориште за све суграђане. 
У просторијама ОО, на Бадњи 

дан одржана је представа за 
децу, а пакетиће је малишани-
ма уручила подпредседница 
Главног одбора СНС Ирена 
Вујовић. Наши функционери и 
активисти честитали су Бадњи 
дан суграђанима, уз поделу 
бадњака на неколико локација. 
Поводом празника, организо-
вано је дружење са члановима 
у месним одборима. Наши ак-
тивисти помогли су комшијама 
да очисте снег испред зграда 
и институција. Уз пригодне 
поклоне, честитали смо славу 
члановима. Функционери ОО 
организовали су разговоре са 
грађанима.

85. паЛИЛУЛа
ПОСЕТА чЛАНОВИмА 
КОЈИ СЛАВЕ СЛАВУ

Чланови месних одбора 
организовали су дружење 
у страначким просторија-
ма за најмлађе и поделу 

новогодишњих пакетића. 
Посетили смо наше члано-
ве који прослављају крсну 
славу.

86. ВОждОВац
ПРОГРАм ЗА НАЈмЛАђЕ
Председник ОО 

СНС Вождовац Мар-
ко Кулић, коорди-
натор Зоран Адамо-
вић и секретар Маја 
Стевановић обилазе 
месне одборе и раз-
говарају са акти-
вистима. Активисти 
су честитали Светог 
Николу члановима 
странке, уз поклон 
обезбеђен из соп-
ствених средстава. 
Последњу недељу у 
2024. години акти-
висти су провели са 
комшијама, уз кафу, 
чај, пријатан разго-
вор и поделу новогодишњег 
материјала. Такође, поделили 
су најмлађима пакетиће које 
су обезбедили из сопствених 
средстава. На иницијативу ГО 
Вождовац, завршена је рекон-
струкција улице Генерала Жда-
нова први прилаз. Последње 
суботе у децембру, Устаничка 
улица била је претворена у ше-

талиште на којем је Деда Мраз 
организовао забаву. На редов-
ном пријему грађана код пред-
седнице Општине Бојане Јак-
шић, породица Радојчић затра-
жила је помоћ у виду лаптопа за 
ћерку Јовану која је слабовида и 
болује од церебралне парализе. 
Жеља је испуњена и лаптоп је 
обезбеђен из личних средстава 
општинског руководства.

78. ЛазарЕВац
ДАНИ КОЛУБАРСКЕ БИТКЕ
Повереник ОО СНС Лазаревац Томислав 

Рикановић, са сарадницима, организовао 
је поделу пакетића за децу наших чланова 
и симпатизера. Сваке недеље су организо-
вани пријеми грађана у страначким прос-
торијама и састанци свих месних одбора. 
Активисти ОО одржали су штандове, де-
лили страначки материјал и разговарали са 
суграђанима. У склопу мера енергетске са-
нације породичних кућа и станова, потпи-
сано је 90 уговора за доделу средстава за 
суфинансирање. Поводом 110. годишњице 
Колубарске битке, под покровитељством 
ГО Лазаревац, одржани су Дани Колубарс-
ке битке. Асфалтиране су улице у Јунковцу 
и Великим Црљенима.

80. МЛадЕНОВац
ПОСЕТА ЛУКЕ ПЕТРОВИћА
У сарадњи са Са-

обраћајном полицијом, 
честитали смо возачима 
празнике и уручили им 
комплете прве помоћи 
и друге обавезне опре-
ме. Организовали смо 
доделу ауто-седишта 
за још 200 родитеља 
младеновачких беба. 
Одржали смо редовни 
састанак ОО у новоот-
вореним просторијама 
странке у Ковачевцу, а 
састанку је присуствовао 
члан Председништва СНС Лука 
Петровић. Бадњи дан обележи-
ли смо традиционалним уно-
шењем бадњака у страначке 

просторије, а сви пролазници 
добили су бадњак на поклон. 
За старије Младеновчане ор-
ганизовали смо дружење уочи 
празника.

76. ЧУкарИца
РАЗГОВОР СА ПРИВРЕДНИЦИмА
Отворен је комплетно ре-

конструисан Дом здравља у 
Железнику. Покренут је проје-
кат „Са општином на ти“ са 
циљем да се промовишу дија-
лог, сарадња и размена идеја 
између привредника и пред-

ставника Општине. Општи-
на традиционално награђује 
најбоље младе спортисте вау-
черима за куповину спортске 
опреме, а ове године ваучере 
је добило 34-оро ученика и 
наставника.

77. ракОВИца
ПОСЕТА СИГУРНОЈ КУћИ
Уочи празника, активисти и 

чланови ОО СНС делили су ма-
лишанима пакетиће. Органи-
зоване су и журке за најмлађе 
у месним одборима на којима 
је пакетиће делио Деда Мраз. 
Повереник Дејан Пауновић, 
заједно са сарадницима, однео 
је пакетиће у Сигурну кућу где 
бораве малишани са мајкама које 
су жртве породичног насиља. 
Велики број породица добио је 

огрев за зиму, који су чланови 
ОО СНС обезбедили из сопстве-
них средстава. Настављена је 
помоћ спортским клубовима и 
удружењима. На Међународни 
дан особа са инвалидитетом, ак-
тивисти су посетили велики број 
особа са инвалидитетом, а учест-
вовали су и у глобалној кампањи 
„16 дана женског активизма“ и 
прикључили се борби против на-
сиља над женама.

84. старИ град
ПОДЕЛА ПАКЕТИћА
Организовали смо традицио-

налну поделу новогодишњих 
пакетића. На редовним састан-
цима разговарали смо о плани-
раним пројектима који ће значај-
но унапредити квалитет живота 

Старограђана. Председник ОО 
Лука Петровић истакао је да увек 
морамо да будемо ту за грађане, 
да одговоримо на свако питање, 
саслушамо, подржимо и оснажимо 
сваког појединца и породицу.

87. сУрЧИН
ПОСЕТА мИЛИЦЕ ђУРђЕВИћ СТАмЕНКОВСКИ
Министарка за демографију и 

бригу о породици Милица Ђурђе-
вић Стаменковски разговарала је 
са председником Општине Мило-
шем Дангубићем о програмима за 
побољшање демографске слике 
и посетила вртић „Дуга“, који ће 
бити реновиран средствима Ми-

нистарства. И ове године, жеља 
деце Сурчина је испуњена, јер је 
уз ватромет, уметничко клизање и 
представу на леду, отворено бес-
платно клизалиште. У сусрет праз-
ницима, ЈП „Србијашуме“ и Општи-
на организовали су поделу бес-
платних садница смрче и храста. 

83. сОпОт
НОВОГОДИШЊИ ШТАНД
Организован је турнир у ма-

лом фудбалу. На новогодишњем 
штанду суграђанима је подељен 
празнични материјал. ГО Сопот 
припремила је културно-забавни 
програм за најмлађе суграђане. 
Основне школе организовале су 
традиционални новогодишњи ба-
зар, док су у оквиру Београдске 

зиме малишани уживали у пред-
стави „Трапави Деда Мраз“. Пред-
седник ГО Сопот Живорад Ми-
лосављевић поделио је пакетиће 
корисницима Дневног центра за 
децу ометену у развоју. У МЗ Не-
меникуће насута је улица Јована 
Жујовића.

Чланови Савета за социјална 
питања, на Међународни дан осо-
ба са инвалидитетом, посетили су 
Наташу и Ненада Галића са којима 
су разговарали о проблемима са 
којима се сусрећу. Члан Главног 
одбора СНС Михаило Доско-
вић разговарао је са грађанима о 
пројектима који ће бити реализо-

вани у 2025. години. Председник 
ОО СНС Марко Попадић уручио 
је породици Ђорђевић дрва за 
огрев, која су обезбеђена из лич-
них средстава. Чланови Савета за 
правна питања, сваког четвртка, 
организују пријем грађана у прос-
торијама у Булевару краља Алек-
сандра.
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